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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
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Készült: 2010. november 25-én 14:00 órai kezdettel tartott Képviselő-testületi ülésről. 
 
 
N A P I R E N D E K :  
 

1./ Polgármesteri jelentés 
 

2./ Beszámoló a „Szöghatár” Kft. 2010. III. negyedévi gazdálkodásáról 
     Előadó: Zelei József ügyvezető igazgató 

        (C4-426/2010.(XI.25.) határozat) 
 

3./ Beszámoló a Vízmű Zrt. egyeki telephelyének működéséről 
     Előadó: Nagy Miklós vezérigazgató 

        (Z1-427/2010.(XI.25.) határozat) 
 

4./ Szociális szolgáltatástervezési koncepció felülvizsgálata 
     Előadó: Dr. Pető István hatósági irodavezető 

        (C8-428/2010.(XI.25.) határozat) 
 
5./ Rendelet módosítás a helyi önkormányzati képviselők tiszteletdíjáról,    
     költségtérítéséről 
     Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

        (A2-29/2010.(XI.25.) rendelet) 
 

6./ A lakcímbejelentés helyi szabályairól szóló 19/2010.(V.13.) sz. önkormányzati  
     rendelet hatályon kívül helyezése 
     Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

        (Z0-30/2010.(XI.25.) rendelet, Z1-429/2010.(XI.25.) határozat 
 
7./ Remondis Tisza Kft. 2011 évi hulladékszállítási díjkalkulációja 
     Előadó: Berencsi Zoltánné Remondis Tisza Kft. ügyvezetője 

        (Z1-424/2010.(XI.25.), Z1-425/2010.(XI.25.) határozat) 
 

8./ Kérdések, interpellációk 
 

9./ Egyebek 
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 1./ Opus Team Kft. bemutatkozása (csapadékvíz elvezető rendszer pályázata és  
     egyéb lehetőségek településünk életében) 

              (Z1-442/2010.(XI.25.) határozat) 
2./ Szennyvíztelep áthelyezéséhez tervek készítése (szóbeli előterjesztés) 

         (Z1-443/2010.(XI.25.) határozat) 
3./ Fonyódligeti üdülő elszámolása 

         (C8-430/2010.(XI.25.) határozat) 
4./ Ellenőrzési jelentés a Tűzoltóságról 

         (C8-431/2010.(XI.25.) határozat) 
5./ Előirányzat átcsoportosítás 

           (Z1-432/2010.(XI.25.) határozat) 
6./ TÁMOP-os pályázatból eredő fizetési kötelezettség teljesítéséhez  
     fedezet/hitel biztosítása 

         (A15-433/2010.(XI.25.) határozat) 
7./ Tájékoztatás Szincsák Ferenc volt polgármesternek kifizetett juttatásokról 

         (B9-434/2010.(XI.25.) határozat) 
8./ Döntés a polgármesterre vonatkozó biztosítás megkötéséről 

         (B9-435/2010.(XI.25.) határozat) 
9./ Orvosi műszerek bérléséhez fedezet biztosítása 

         (K1-436/2010.(XI.25.) határozat) 
10./ Tájékoztatás a Mitsubishi leállásáról 

           (Z1-437/2010.(XI.25.) határozat) 
11./ Étterem működési engedély módosításához tulajdonosi hozzájárulás kérés 

           (D7-439/2010.(XI.25.) határozat) 
12./ ETKIKI Többcélú Intézményről döntés (164/2010.(V.13.) sz. határozat  
       hatályon kívül helyezése) 

           (Z1-440/2010.(XI.25.) határozat) 
13./ Tájékoztatás az országos település-közbiztonsági rendszer telepítési  
       program pályázatról 

               (A15-441/2010.(XI.25.) határozat) 
14./ Állásfoglalás kérés „Karácsonyi Vásár” című programhoz 

           (Z1-438/2010.(XI.25.) határozat) 
15./ Fogorvos rendelési idejének megváltoztatása 

           (K1-444/2010.(XI.25.) határozat) 
16./ Horváth és Társa Kft tulajdonosi hozzájárulás kérése 

           (D7-445/2010.(XI.25.) határozat) 
17./ Tulajdonosi hozzájárulás megadása vízminta vételhez 
18./ Üzemeltetői szerződés a Hortobágymenti Vízgazdálkodási Társulattal 

           (Z1-446/2010.(XI.25.) határozat) 
19./ Magyar Daganatos, Leukémiás Gyermekekért Alapítvány támogatás  
       kérése 

           (Z1-447/2010.(XI.25.) határozat) 
20./ Döntés a felajánlott ingatlanokról 

         (Z1-448/2010.(XI.25.), Z1-449/2010.(XI.25.), Z1-450/2010.(XI.25.), 
       Z1-451/2010.(XI.25.) határozat) 
21./ Pályázatokhoz szükséges döntések 

 
 
Testületi ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
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Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Köszönti a testületi ülésen megjelenteket, és az ülést megnyitja. Megállapítja, hogy az ülés 
szabályszerűen lett összehívva, határozatképes, mivel a 9 képviselőből 8 képviselő jelen van. 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő jelezte, hogy késik munkahelyi elfoglaltsága miatt.  
 
Javasolja, hogy plusz napirendként vegyék fel az alábbi pontokat: 

 
22./ Árajánlatok tűzjelző és riasztó rendszer karbantartására 

          (K7-452/2010.(XI.25.) határozat) 
23./ Sovellus Tanácsadó Iroda Kft. részére „testvérvárosok az európai  
       polgárokért” c. programhoz fedezet biztosítása 

          (A15-453/2010.(XI.25.) határozat) 
24./ Bernát László megbízása műszaki átvevőnek az ETKIKI Többcélú  
       Intézmény Móra Ferenc Általános Iskola kazáncseréjéhez 

          (Z1-454/2010.(XI.25.) határozat) 
25./ Kóbor kutyák problémájára fedezet biztosítás 

          (K7-455/2010.(XI.25.) határozat) 
26./ Idősek karácsonyára anyagi támogatásról döntés 

          (Z1-456/2010.(XI.25.) határozat) 
27./ Tevékeny Szeretet Közössége kérelme bérleti díj elengedésére 

          (D7-457/2010.(XI.25.) határozat) 
28./ Cigány kisebbségi Önkormányzat részére bérleti díj elengedése 

          (D7-458/2010.(XI.25.) határozat) 
29./ Szatmári Zoltán, Ságvári út 26. sz. alatti kiskorú lakos támogatása 

          (K1-459/2010.(XI.25.) határozat) 
30./ Fásításra fedezet biztosítás a környezetvédelmi alapból 

          (K7-460/2010.(XI.25.) határozat) 
31./ Ügyrendi bizottság jelentése a vagyonnyilatkozatokról 

 32./ Közbiztonsági egyeztető fórumhoz delegált választása 
          (Z1-461/2010.(XI.25.) határozat) 
 
Zárt ülésen: 
 33./ Arany János Tehetséggondozó Program 
          (Z1-462/2010.(XI.25.) határozat) 
 
A 21./ Pályázatokhoz szükséges döntések napirendre sincs szükség, mivel ez egy tartalék 
napirend és most nincs ilyen jellegű döntésre szükség. Kéri, hogy a vidékről érkezett 
vendégeket érintő napirendeket vegyék előre. 
 
Mivel nem volt több javaslat, Dr. Miluczky Attila polgármester a fenti napirendek 
megtárgyalását szavazásra bocsátotta. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal elfogadta a napirendeket. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester javasolja, hogy a jegyzőkönyv hitelesítésével Vitéz Zsolt és 
Antal László képviselőket, a jegyzőkönyv vezetésével Marekné Szanku Gabriellát bízza meg 
a Képviselő-testület.  
 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással szavazzon. 
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A Képviselő-testület 8 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítők és a 
jegyzőkönyvvezető személyét. 
 
NAPIRENDEK: 
 
7./ Remondis Tisza Kft. 2011 évi hulladékszállítási díjkalkulációja 
     Előadó: Berencsi Zoltánné Remondis Tisza Kft. ügyvezetője 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Gratulál Berencsi Zoltánné kinevezéséhez és jó munkát kíván. 
 
Berencsi Zoltánné Remondis Tisza Kft. ügyvezetője: 
Köszöni, bár ez az életében egy átmeneti időszak, az előző ügyvezető október 31-vel 
lemondott tisztségéről, pályázat lett kiírva és a pályázat elbírálásáig szól az ő megbízatása, ez 
maximum december 31-e lehet, de a cég gazdaságvezetője az utóbbi 2 évben és pillanatnyilag 
is. Talán holnap sikerül is az új ügyvezető személyéről döntést hozni, vagy legalább előre 
lépést tesznek, mert elég nehezen éli meg ezeket az időszakokat, amikor 4 településre hívják 
testületi ülésre és nem egy népszerű pozíció ez most. A 2011. évi díjkalkuláció egy lényeges 
díjemelést tartalmaz, történik mindez azért, mert az üzemeltetői szerződésben 
megfogalmazottak szerint a rekultiváció díját 2011-ben kell először beépíteni. ez önmagában 
43 millió Ft, ami a jövő évre várható költségeket megnöveli. Ez az az összeg, amitől a kért díj 
mértéke ilyen nagyra nőtt, de ezt nem lehet kikerülni. Szerződésben rögzítve van a 
beruházáshoz a pályázat kiíró előírta, ráadásul ezt csörgő forintként kell letéti számlán 
kezelni, tehát még csak nem is egy könyvelési tétel, hanem lekötve meg kell lenni a pénznek, 
amiből persze az elkövetkezendő években egy kis kamat is származik, de rekultivációra lehet 
és kell is fordítani. Ezt a felügyeleti hatóságuk szigorúan ellenőrzi is. amennyiben kérdésük 
van a díjkalkulációval, vagy a Remondis egyéb működésével kapcsolatban, szívesen válaszol, 
amennyiben tud, amennyiben nem, akkor írásban. 
 
Antal László biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett nem javasolja a Képviselő-
testületnek a települési szilárd hulladékkal kapcsolatos hulladékkezelési helyi 
közszolgáltatásról szóló rendeletének módosítását, a díjtételek elfogadását. 
 
Vigh József biz. eln.: 
Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Remondis 
Tisza Kft. 2011. évi hulladékszállítási díjkalkulációjával kapcsolatban a döntést a december 
15. ülésre halassza el. Személyes véleménye, hogy agyrém a Remondis téma. 
 
Hajduné Holló Katalin biz. eln.: 
A Fenntartható Településfejlesztési és Közbiztonsági Bizottság 5 igen szavazattal elnapolta a 
hulladékszállítás díjkalkuláció tárgyalását. A Fenntartható Településfejlesztési és 
Közbiztonsági Bizottság 1 igen és 4 tartózkodó szavazattal szavazott a díjkalkuláció 
elfogadásáról. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Egy 20%-os díjemelésről kellene szavazniuk. Tegnap délután még az erre a célra létrehozott 
munkacsoport is ülésezett, az eredmény pedig, hogy nem értenek egyet a számítás módjával, 
olyan tételek vannak a költségek között felsorolva, amelyek a hulladékgazdálkodási 
törvényben nincsenek felsorolva. Vizsgálni fogják a helyzetet. További probléma, hogy arra 
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hivatkoznak, hogy a tagi közgyűlés tárgyalta és ők is tagoknak érzik magukat, kb. 5 éve 
befizették a 80.000 tagdíjat és ez azt a sem lett bejegyezve. Helyes lenne, ha ők is bele 
tudnának szólni a döntésekbe. Semmiképp sem akarnak beleszaladni abba a csapdába, amibe 
az előző testület, hogy nem fogadják el és utána megbírságolják őket. A munkacsoport azt 
mondta, hogy majd december 15-én döntsenek róla, hogy elfogadják-e. Ha el is fogadják, 
akkor is jogfenntartással és fenntartják maguknak azt a jogot, hogy ha a vizsgálataik 
eredménye azt hozná ki, hogy nem teljesen korrekt a számításokon alapul a díjmeghatározás, 
akkor igényelni fogják vissza a különbözetet. Ügyfélfogadás keretében több helyi lakos is 
megkereste, le is másolt egy díjbefizető felszólítást, amint szerepel a tartozás mértéke, 
kamatok, postaköltség 500 Ft, ügykezelés díja 1500 Ft. Nem tudja ügyvezető asszony, hogy 
értékeli, ha egy képzeletbeli skálán a sebmetszőtől az ügyfélbarátig terjed a minősítés, hová 
helyezné ezt, mert 12.000 Ft-ért 2000 Ft-ot ráterhelni a lakosra semmiképpen nem helyes.  A 
végső döntés december közepére várható, addig próbálják tisztázni a tagi viszonyukat is, 
szeretné, ha az önkormányzatoknak, polgármestereknek lenne beleszólási lehetősége, ebben a 
formában kicsit ultimátumnak tűnik a dolog, vagy elfogadják, vagy utána pereskedés lesz a 
dologból. 
 
Vigh József képviselő: 
Gondolja sokan hallották, hogy elindult egy aláírásgyűjtési akció a Remondissal 
kapcsolatban, nem tudja, mit takar, de az ilyen polgári kezdeményezéséket nagyon tudja 
támogatni, amikor lakosság felemeli a szavát saját, vagy a település sorsát érintő megszorító 
intézkedésekre. Felsorolja, hogy alakulnának a szemétszállítási díjak, ahogy a Remondis a 
díjkalkulációjában tervezte. Ismerteti az írásos anyagot. Itt időzített bombán ülnek, szerinte 
hatalmas felháborodás lesz a lakosság körében. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
A különböző tag települések nem azonos költséggel bírnak, vannak távolabb eső települések 
és a szemétszállítás költségének jelentős részét teszi ki az üzemanyag költség. Egyek a 
legközelebb eső település a Remondis telephelyéhez, ne bírsági perek által kelljen 
engedményt kicsikarni, van-e olyan lehetőség, hogy elhelyezkedésüknél fogva kaphatnak-e 
kedvezményt? 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Van-e arra lehetőség, hogy úgy tegyenek különbséget az ingatlanok között a díjkalkulációban, 
hogy ne ugyanannyit fizessen, aki egyedülálló vagy ahol ketten laknak? Jó felosztás lehetne, 
ha külön lenne, ahol egyedülálló lakik, ahol ketten laknak és hárman, vagy többen, így 3 
kategória lehetne. Az a baj a díjkalkulációval, hogy a szolgáltató részéről az indokolt 
költségeket tartalmazza, de nagyon nehéz helyzetben vannak, mert nem ők nem 
hulladékszállítással foglakozó szakemberek és nem tudják mi is indokolt költség, jobb lenne, 
ha a piaci árakhoz igazítanák a költségeiket, ha összehasonlítanák a környékbeli településeket 
és olyan átlag árat tudnának szabni, amit más településeken is megszabnak, talán 
megnyugtató megoldás lenne. Mindig azon vitázni, hogy mennyire indokoltak a költségek, 
kellemetlen helyzetbe hozza az önkormányzatokat és a szolgáltatót nem sarkallja 
takarékosságra. 
 
Berencsi Zoltánné Remondis Tisza Kft. ügyvezetője: 
Nagy számok vannak a díjkalkulációban, de 42 településről hordani a hulladékot, az nagy 
pénz, az autók üzemeltetése hatalmas összeget emészt föl, abból tudnak takarékoskodni, hogy 
egyedi szerződésük van a MOL-lal, saját üzemanyagtöltő kútjuk van, ahová kedvezményesen 
szállítják nekik a gázolajat. Törekszenek, de akkor is pénzbe kerül, nagy autók vannak, amik 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2010. NOVEMBER 25. NAPJÁN TARTOTT NYILVÁNOS ÜLÉSÉRŐL 

Oldal: 6 / 47 
 

2006 óta mennek, lassan meg fognak halni, pótolni kell, de a felújításuk horribilis összeg. A 
gumikat eszik az autók, mert olyan a közutak. A másik nagy összeg, amit fel szoktak hozni, 
jár most testületi ülésekre és Tiszafüred város összes ülésen részt vett, tehát másik kérdés a 
postaköltség. Évente a lakosságnak 4 számlát küldenek ki, amit talán jó lenne 2 havonta, de 
akkor növekedne a költség, de egyelőre 4 számla megy ki, majd ezek után következik a 
felszólító, ami viszont törvényben le van írva, tértivevényesen ajánlva kell postázni, hogy 
utána át tudják adni behajtásra az önkormányzatoknak. A postával is van egyedi szerződésük, 
jóval olcsóbban csinálják nekik, de rengeteg, 30.000 számlát kiküldeni, majd utána 10-12 ezer 
felszólítót tértivevényesen ajánlva, az nem semmi. Ez csak a postaköltség, de már utalhat is az 
irodaszer költségre, mert ez mind papír, amire van beszállítójuk, akinél elég jó áron 
vásárolják, de akkor is rengeteg, ez mind vele jár, ennyiben kerül az üzemeltetés. 
Mindemellett meggyőződése, hogy a díjkalkulációban szereplő költségek mind 
megalapozottak, ezt számos bizottság már átvizsgálta. Nem járt eddig testületi ülésekre és a 
Remondis képviseletében nem jutott el hozzá eddig olyan igény, ami most eljut, 
Mezőkövesden volt délelőtt és van igény a részletekre, kérjék ki, mindent tud adni. Bármikor 
egy előzetesen egyezetett időpontban szívesen áll a rendelkezésükre, bármilyen bizottságnak. 
Nagy a díjemelés mértéke a képviselők felelősséggel tartoznak a lakosságért, ezt meg kell 
vizsgálni, ezzel semmi baj nincs, meg kell nézni a költségeket, hogy valóban indokolt-e, 
vegyék fel egymással a kapcsolatot. Tagsági viszony délelőtt is sarkalatos vita volt a 
mezőkövesdi megbeszélésen. Pillanatnyilag a Remondis Tisza Kft-nek 2 tulajdonosa van, ez a 
Remondis Kft és Tiszafüred város önkormányzata 51 %-ban. Tudja, hogy indulás óta 
Tiszafüred város nem osztotta szét a részét, nem tudja az okát, de a mezőkövesdi régi fog 
kezdeményezni napokon belül egy társulási ülést, ahol ők ezt szolgalmazzák, teljes joggal, 
mert akik jogosultak, legyenek ott a taggyűlésen, beleszólásuk legyen. Most csak kisebbségi 
tulajdonos a Remondis Kft. és Tiszafüred város dönt a díjakról, de Tiszafüred város testülete 
„megcincálta” ezeket a díjakat.  Ott is ugyanúgy felháborodik a lakosság, ott is olyan emberek 
laknak. De bármelyik önkormányzattal nézzék meg, áll elébe, csak jelezzék, hogy van erre 
igény, oldják meg. A kezelési költséggel kapcsoltban elmondja, hogy kimennek a számlák a 
tárgynegyedév 3 hónapjának első felében azzal, hogy a fizetési határidő a tárgynegyedév 
utolsó hónapjának utolsó napja. Van kb. 3 hét, hogy be legyen fizetve, majd ehhez várbak 
még egy hónapot, amikor a felszólókat elkészítik. Akkor már felszámolják a postaköltséget, 
kezelési költséget, a felszólítónál azt állítják be szűrő feltételnek, hogy a tartozás összege 
2000 Ft-nál legyen több, de arra a gép automatikusan számolja kamatot, ezen lehet vitatkozni, 
hogy ennyi legyen, beszéljenek róla, de a kamat az jár. Amikor kiküldenek 10.000 felszólítót 
nem tudják és nem is akarják egyenként befolyásolni, annál is inkább, mert előtte kiment a 
rendes számla, aki azt befizeti, nem kap felszólítót. Azt tapasztalják, hogy kimegy a kezelési 
költséges felszólító és előkerül a 6 héttel korábban kiküldött csekk és azt befizetik kezelési 
költség nélkül, de attól még nekik felmerül a postaköltség és mindenféle díj és meg sem térül. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Szeretne ilyen leveleket írni a Remondis alkalmazásában, mert úgy gondolja, ilyen leveleket 
százával tudna naponta írni és egészen jól keresne, ha 2000 Ft-ot kapna levelenként. Ez az 
automatikus kamatszámítás, ha 12.000 Ft-os számlának 2000 Ft-os kamata van, akkor még 
pénzt is szeretne kölcsön adni. 
 
Berencsi Zoltánné Remondis Tisza Kft. ügyvezetője: 
Sokan nem fizetik be és attól még a postaköltségük felmerül. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester: 
A postaköltség szerinte is jogos, a 2000 Ft nem szép gyakorlat, az ő igazságérzetének elég 
lenne 500 Ft, ha valaki nem fizet időben. 
 
Berencsi Zoltánné Remondis Tisza Kft. ügyvezetője: 
Ezt megfontolás tárgyává teszi a következő felszólításnál. Aláírásgyűjtéssel kapcsolatban 
elmondja, hogy nem volt még a Remondis közelségében, amikor ez a szolgáltatás indult. 
Akkor, akik aláírták ezt a szolgáltatási szerződést – elismeri az is, akivel megtörtént – nem 
igazán tudták, hogy mit írnak alá. Örültek, hogy megoldódik, de nem látták át a 
következményeit, ő is ezt csak utólag látja, nem látták azt, hogy ha megépül ez a lerakó, akkor 
ezt üzemeltetni kell, fenn kell tartani, a hulladékot el kell szállítani, ez az önkormányzatoknak 
alap feladata. Nem akar senkit megbántani, de ez egy gazdasági társaság, ennek működni kell, 
szociális dolgokat nem tud és nem is feladata, hogy figyelembe vegyen. Megérti, neki is van 
özvegy anyja, tudja, miről beszélnek, de egy gazdasági társaság vezetőjének ezt nem lehet 
figyelembe venni. Önkormányzati feladat, amennyiben van rá lehetősége, ha akarja 
figyelembe venni és utalna arra is, hogy egyedülálló, vagy több személyes a háztartás. A 
kormányrendelet meghatározza, hogy kötelező a heti egyszeri hulladékürítés, ha tetszik, ha 
nem, törvényben meg van határozva, hogy így kell csinálni, ezt a helyi rendelet is átveszi, 
annál is inkább, mert nem tehet mást. Ezen nem is tudnak vitatkozni, benne van a 
hulladékgazdálkodásról szóló törvényben. Van 120 és 60 literes gyűjtő edényzet, nem olyan 
sok a különbség a díja között, hiszen ugyanúgy oda megy az autó, ha az önkormányzat 
szociális oldalról meg tudja közelíteni, akkor abban partnerek, jó pár településen adnak 
mentességet, azokat az önkormányzatoknak számlázzák. Vagy az üzemeltetési vagy a 
szindikátusi szerződésben aláírták a polgármesterek, hogy egységes díj van, ő, mint 
tiszafüredi sajnálja ezt legjobban, hogy ugyanazt fizeti, mint a mezőkövesdiek. Erre is igaz, 
hogy nem biztos, hogy tudták, mit írtak alá. Lehet kezdeményezni, de kevesebb lenne az a 
polgármester, aki ezt kezdeményezné, sokkal többen vannak, akik távolabb vannak és azonnal 
lefújnák, de azért lehet próbálkozni. Egységes díj van sajnos. 
 
Vitéz Zsolt képviselő: 
Bevett gyakorlat több szolgáltatónál, hogy egy levélben több csekket küld ki, nem járható út 
ez, hogy postaköltség csökkenjen? 
 

Dr. Hegyesi Kálmán képviselő megérkezett. 
9 fő képviselő van jelen. 

 
Berencsi Zoltánné Remondis Tisza Kft. ügyvezetője: 
Foglalkozott ezzel a gondolattal, de olyan nagy a változás és ahol vannak a mentességek főleg 
egyik negyedévről a másikra olyan nagy a változás, hogy feleslegesen készítik el a számlát, 
mert úgy sem annyi lesz. 
 
Vitéz Zsolt képviselő: 
Kéthavonta is jó lenne, mert nagyon sok lakos meggondolja, hogy eszik vagy szemét díjat 
fizet. 
 
Berencsi Zoltánné Remondis Tisza Kft. ügyvezetője: 
Ezt tartaná inkább járható útnak, de több lenne a költségük, de hamarabb gondolná, hogy ez 
bevezetésre kerül, mint, hogy egyszerre több csekket küldjenek. 
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Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Elhangzott, hogy a lakosság részéről megfigyelhető az a gyakorlat, hogy a felszólít levél 
kézhezvételekor előkerül az eredeti csekk és rendezik az eredeti tartozásukat. Mit tesz 
ilyenkor a Remondis, a felmerülő költségeit megpróbálja-e újra behajtani, vagy megelégszik 
azzal, hogy befizették az eredeti csekket? Ez egy jó tipp a lakosság felé, hogyan lehet az 
ügykezelés díjától megszabadulni, ha megelégszik.  Belecsúsztak egy olyan perbe, ami nem 
kevés forintjába került az önkormányzatuknak, érthető, hogy a heti egyszeri ürítés alól nem 
mentesülhet a lakosság, de mi az a legkisebb űrtartalom ameddig le tudnak menni?  Levihetik 
egészen 10 literesig és az ürítés díja is csökkenne? Törvényesen szerződésen belül ez 
megengedett-e?  Tudja, hogy azért is oda kell menni, de levihetik az űrtartalmat? 
 
Berencsi Zoltánné Remondis Tisza Kft. ügyvezetője: 
A Remondis örül, ha hozzájut a tőketartozásához, de arra kellene törekedni, hogy a lakosság 
már az első csekket fizesse be határidőre, mert ha nem fizeti, attól az még nekik  felmerül, 
mert kiküldték a felszólítót és ott van a költségek köt. Az ügyfél után nem rohannak, hogy 
még a 2000 Ft-ot fizesse be. Kerüljék el a felszólítót, mert tovább generálja a költségeket. A 
társaság alakulásakor minden önkormányzat beadta az igényét, milyen kukákat akar, ez akkor 
eldőlt, nem is tudja, hogy van-e kisebb.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Bejelenti személyes érintettségét, mivel korábban a Remondis Tisza Kft. jogi képviseletét 
látta el, tartózkodna, hogy érdemben hozzászóljon, kéri a kizárását. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy Dr. Hegyesi Kálmán képviselőt, 
személyes érintettsége miatt a döntéshozatalból zárják ki, jelezze. 
 
Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 4 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
424/2010. (XI.25.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a Remondis Tisza Kft. 
2011 évi hulladékszállítási díjkalkulációja c. napirendnél Dr. 
Hegyesi Kálmán képviselőt, személyes érintettsége miatt a 
döntéshozatalból kizárja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy a bizottsági javaslatokat fogadják 
el és 2010. december 15-én tárgyalják újra a napirendet, jelezze. 
 
Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
425/2010. (XI.25.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a Remondis Tisza Kft. 
2011. évi hulladékszállítási díjkalkulációjával kapcsolatban a 
döntést a 2010. december 15-i ülésre elhalasztja. 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2010. NOVEMBER 25. NAPJÁN TARTOTT NYILVÁNOS ÜLÉSÉRŐL 

Oldal: 9 / 47 
 

Határidő: 2010. december 15. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 

Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a rendelet tervezetet nem fogadja el, jelezze. 
 
Képviselő-testület 8 igen szavazattal a rendelet tervezetet nem fogadta el. 
 
Vigh József képviselő: 
Az 1 sz. mellékletet visszamenőleg meg lehet kapni, amióta kapcsolatba vannak a 
Remondissal, minden évre visszamenőleg táblázatot a várható költségekről? 
 
Berencsi Zoltánné Remondis Tisza Kft. ügyvezetője: 
Természetesen, amíg meg van visszamenőleg, a kezdeti években, ha jól tudja nem volt 
díjkalkuláció, de utána néz. Személyes találkozóra is hajlandó előre egyeztettet időpontban, 
beszéljék meg, hogy teljes megnyugvás legyen a testület részéről. 
 
1./ Polgármesteri jelentés 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Tavaly Szincsák Ferenc polgármester úr a téli időszakban kb. 300 engedélyt állított ki tűzifa 
kivágására az önkormányzati utak mellől. Annak idején olyan helyről is kivágták a fákat, 
melyek nem is az önkormányzat tulajdonában vannak, a Nemzeti Park területéről is lettek 
kivágva, egy nagyon feszült helyzet alakult ki emiatt. Nem szeretné, ha megismétlődne a 
dolog, a Nemzeti Park pert helyezett kilátásba, amennyiben mégis. Ebből kifolyólag idén 
tűzifa kivágásra nem lesz engedély kiállítva. Keresik annak a lehetőségét, hogy az 
önkormányzati külterületi útszakaszokat oda tudjanak adni, ahonnan kitermelhetnék a 
pályázók a fákat, melyek helyett újakat ültetnének. Próbálnak egy pályázati keretet 
kidolgozni, olyan feltételekkel termelhetnék ki a fákat, hogy többet kell ültetni, mint, 
amennyit kivágnak és nem egy év alatt vágnák ki mindet. Számon kérhetővé próbálják tenni, 
hogy aki nem ültet annyi értékben, attól visszavonnák az útszakaszt. Valószínűleg a december 
15-i ülésre tárgyalható formába hozzák a pályázati rendszert. A pedagógusokkal közösen 
tárgyalt, hogyan tudnának az oktatás helyzetén javítani, mivel az oktatási intézményekből kb. 
40 millió Ft-ot vonnak ki, azok a gyerekek, akik a környező településekre járnak el. 
Szeretnének olyan körülményeket teremteni a helyi iskolában, hogy ne merüljön fel, hogy 
elvigyék a gyerekeket, a pedagógusok kidolgoznak erre egy cselekvési programot. Javasolta a 
konfrontációs tréningek szervezését. Kezdeményezni kellene az állami normatíva 
változtatását, mert nem hiszi, hogy az államnak az az érdeke, hogy annyi normatívát vonjon 
ki az egyik településről, hogy a rezsi költséget ne tudja fizetni az intézmény és a másik 
településnek pedig még saját buszjáratra is futja. Ez egy szegregációs folyamat, ez ellen a 
pedagógusokkal közösen fel kell lépjenek, a pedagógusoknak nagyon nagy a felelőssége, de 
ki kell a alakítani a felelősség háromszögét, melybe bevonják a diákot és a szülőt is. 
Szeretnének a házirenden változtatni és a szülők felelősségét is megnövelni. 
Ennyit kívánt elmondani a polgármesteri beszámolójában. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Két testületi üléssel ezelőtt felvetette a telekházi posta újra nyitását, a félhalmosi buszmegálló 
rendbe tételét és az ohati vízszolgáltatással kapcsolatos intézkedést, erről szeretne 
tájékoztatást kapni, hogy történt-e valami ezekben az ügyekben.  
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Dr. Miluczky Attila polgármester: 
A postával felvették a kapcsolatot a megyei postavezetőt levélben kérték, hogy a kormány 
törekvésével összhangban szeretnék, ha újra megnyitnák a telekházi postát. Egyenlőre várják 
a választ, amennyiben nem kapnak írásban, akkor személyesen felkeresi a megyei vezetőt. A 
félhalmosi buszmegálló ügyében nem tudtak még haladni, tisztázatlan, ki, milyen 
körülmények között csinálhat ott bármit, sódert vitették ki, valamilyen mértékű javulás 
történt, de nem önkormányzati útról van szó, a közútkezelő kezelésében van és a 
buszmegállókat a Hajdú Volán építi ki. Amennyiben a sóder nem megfelelő, meg kell 
beszélni lakosokkal, hogy mennyire elégedettek, ha nem, akkor a Hajdú Volánnal kell 
beszélni.  Az ohati víz kapcsán elmondja, hogy november 16-án volt egy műszaki átadás-
átvétel, ahol alpolgármester úr képviselte, akkor ő a Magyar Önkormányzatok Országos 
Szövetségének ülésére ment. Telekházán a beruházás befejeződött, elkészült. Ohaton olyan 
problémák vannak, hogy az út alatt át kellett fúrni a vízvezetéknek. A korábbi polgármester és 
a vízmű között volt egy egyezség, mely szerint a közmunkások segítségével végzik a 
munkálatokat, az anyag meg van vásárolva, az út alatt átfúrás és az árok kiásása elkezdődött. 
A mai napon volt ott, az árkok ki vannak ásva, lehet, hogy ezekben a percekben történik a 
fúrás és feltételezi, hamarosan a vezeték fektetése is meg fog történni. 
 
Dr. Pető István hatósági ir. vez.: 
Elvándorló diákokkal kapcsolatban merült fel benne a kérdés, hogy vizsgálták-e a 40 millió 
Ft. megoszlását, mert véleménye szerint sok diák elvándorlása szükségszerű, középiskolába 
járnak, amivel Egyek település nem rendelkezik középiskolával. Vizsgálták, hogy hány diák 
járhatna ide és jár mégis el, ilyen szempontból nem annyira súlyos a kép véleménye szerint. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a polgármesteri jelentés elfogadására szavaz, 
jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal elfogadta a polgármesteri jelentést. 
 
2./ Beszámoló a „Szöghatár” Kft. 2010. III. negyedévi gazdálkodásáról 
     Előadó: Zelei József ügyvezető igazgató 
 
Zelei József Szöghatár Kft. ügyv. ig.: 
Először ül itt, mint új ügyvezető, szeptember 30-i forduló nappal készült a három negyedéves 
beszámoló, eredményes gazdálkodásról. A Big-Audit Kft. képviseletében jelen van Nagy 
Csaba könyvvizsgáló, eljuttatta véleményét a Kft. gazdálkodásáról, kéri, hallgassák meg 
szóbeli kiegészítését. 
 
Nagy Csaba könyvvizsgáló: 
Az ügyvezető és a főkönyvelő asszony nevében egy kis helyesbítést szeretne előterjeszteni, a 
háromnegyed évről kiküldött beszámoló eredmény kimutatásának része bel tartalmilag némi 
pontosításra szorul, a tárgyévi oszlopban lévő adatokat helyesen ismertette. Annyi történt, 
hogy elcsúsztak a sorokon belül a számok, a pontosított adatok figyelembe vételével tárgyalja 
a testület a beszámolót és javítva kerüljön a jegyzőkönyv mellékletébe. A 14. oldalon már jó 
számok alapján kerültek be a részletezések és az anyag más részét nem érinti a pontosítás, a 
Kft. valós gazdálkodását mutatja. A Kft. eredményesen gazdálkodott a pontosítással 
elfogadásra javasolja az anyagot.  
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Antal László biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az 
Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. 2010. III. negyedéves gazdálkodásáról szóló beszámolóját. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a pénzügyi bizottság javaslatának elfogadására 
szavaz, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
426/2010. (XI.25.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy az Egyeki Szöghatár 
Nonprofit Kft. 2010. III. negyedéves gazdálkodásáról szóló 
beszámolóját a könyvvizsgáló által ismertetett módosításokkal 
együtt elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

  Zelei József Szöghatár Kft ügyv. ig. 
 
3./ Beszámoló a Vízmű Zrt. egyeki telephelyének működéséről 
     Előadó: Nagy Miklós vezérigazgató 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Nagy Miklós úr időt kért, javasolja, hogy a napirend tárgyalását halasszák el és a december 
15-i ülésen tárgyalják, jegyző asszonnyal egyet értettek, hogy inkább jó és részletes 
beszámoló kerüljön eléjük. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy a Beszámoló a Vízmű Zrt. 
egyeki telephelyének működéséről c. napirend tárgyalását halasszák a 2010. december 15-i 
testületi ülésre, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
427/2010. (XI.25.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a Beszámoló a Vízmű 
Zrt. egyeki telephelyének működéséről c. napirend tárgyalását a 
2010. december 15-i testületi ülésre halasztja. 
 
Határidő: 2010. december 15 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

  Nagy Miklós Hajdú-Bihari Önkormányzatok Vízmű  
  Zrt. vezérigazgató 

 
 
 
 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2010. NOVEMBER 25. NAPJÁN TARTOTT NYILVÁNOS ÜLÉSÉRŐL 

Oldal: 12 / 47 
 

4./ Szociális szolgáltatástervezési koncepció felülvizsgálata 
     Előadó: Dr. Pető István hatósági irodavezető 
 
Dr. Pető István hatsági irodavezető: 
Ismertette az előterjesztést. 
 
 
Kovács Sándorné biz. eln.: 
Szociális, Egészségügyi és Gyermekvédelmi Bizottság a szociális szolgáltatástervezési 
koncepció felülvizsgálatáról szóló előterjesztést 3 igen szavazattal tudomásul vette. 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a szociális bizottság javaslatának elfogadására 
szavaz, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
428/2010. (XI.25.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a szociális 
szolgáltatástervezési koncepció felülvizsgálatáról szóló 
előterjesztést tudomásul veszi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
   Dr. Pető István hatósági ir. vez. 

 
5./ Rendelet módosítás a helyi önkormányzati képviselők tiszteletdíjáról, költségtérítéséről 
     Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Az elmúlt testületi ülésen képviselői kezdeményezésre készítették el ezt a tervezetet, 
szándékosan nem tették bele a hiányzásokra vonatkozó rendelkezést, mert úgy gondolták az 
új testület alkossa meg a saját magára vonatkozó megszorító intézkedéseket, a korábbi 
rendelet alapján készítették el a jelen rendelet tervezetet. 
 
Vigh József biz. eln.: 
Ügyrendi Bizottság a helyi önkormányzati képviselők tiszteletdíjáról, költségtérítéséről szóló 
rendelet módosítását 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.   
Személyes véleménye, hogy a rendelet az új testület szempontjából korai, de majd meglátják, 
lesz-e szükség az alkalmazására. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a bizottság javaslatának elfogadására szavaz, 
jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 

29/2010. (XI.25.) Önkormányzati rendelete 

a helyi önkormányzati  képviselők tiszteletdíjáról, költségtérítéséről 

szóló 27/2010.(X.18.) rendeletének módosításáról 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi önkormányzatokról szóló 
módosított 1990. évi LXV. Törvény 16. §. (1) bekezdése, valamint polgármesteri tisztség 
ellátásának egyes kérdéseiről és az önkormányzati képviselők tiszteletdíjáról szóló 1994.évi 
LXIV. Törvény 14. §. (1), 17. §. (1) bekezdésében biztosított jogkörében eljárva a 
következőket rendeli el:  

  
1. §.  

 
A Rendelet az alábbi 3/A. §.-al egészül ki. 
 
 3/A. §. (1).  A képviselő-testületi tag kötelezettsége:  

a.) köteles részt venni a képviselő-testület munkájában, illetve abban a bizottságban, 
amelynek tagja. 

b.) a képviselő-testületi tagigazolással való hiányzását a testületi ülés előtt minimum egy 
nappal, rendkívüli ülés esetén pedig legkésőbb az ülés megkezdéséig köteles 
bejelenteni a polgármesternél.  

c.) bizottsági tag igazolással való hiányzását a b.) pont szerint teheti meg az illetékes 
bizottság elnökénél.  

d.) igazolt távollétnek elfogadható: külföldi távollét, temetés, házasságkötés, 
halaszthatatlan családi esemény, halaszthatatlan munkahelyi elfoglaltság, betegség és 
más rendkívüli esemény.                    

 
 (2). E Rendeletben megállapított havi tiszteletdíj egésze a jogosultakat abban az esetben illeti 
meg, ha az adott hónapban tartott rendes Képviselő-testületi ülésen, illetve a személy szerint 
illetékes bizottság rendes ülésén részt vettek. 
 
 (3). Amennyiben a rendes ülésen nem, vagy az ülésről előzetes bejelentés nélkül és 
indokolatlanul eltávozott a díjazásukat arányosan csökkenteni kell az alábbiak szerint:  
         a.) testületi ülésről történő  hiányzás esetén  25%-al a képviselői alapdíj összegét  
         b.) bizottsági ülésről történő hiányzás esetén 20%-al a bizottsági tagságért járó pótdíj 
              összegét.  
 
(4) A hiányzás tényét - a jelenléti ív és a jegyzőkönyv másolatával alátámasztva - a 
jegyzőkönyvvezető jelzi a polgármesternek, illetve a bizottság elnökének, aki köteles 
intézkedni a havi tiszteletdíj csökkentése iránt. A hiányzás következményei alól a képviselő, 
illetve a bizottsági tag a polgármesterhez vagy a bizottsági elnökhöz előzetesen megtett 
bejelentése esetén mentesül. 
 
(5) A vitatott igazolások elbírálásáról az Ügyrendi Bizottság dönt. 

 
2. §.  

 
E rendelet 2010. november 25.-én lép hatályba. 
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6./ A lakcímbejelentés helyi szabályairól szóló 19/2010.(V.13.) sz. önkormányzati rendelet  
     hatályon kívül helyezése 
     Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
 
Vigh József biz. eln.: 
Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek a lakcímbejelentés 
helyi szabályairól szóló 19/2010.(V.13.) sz. önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezését 
azzal, hogy kezdeményezze a testület a magasabb szintű jogszabály módosítását. Sokan fel 
vannak háborodva, most a Közigazgatási Hivatala halálra ijesztette őket és rögtön ugranak.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Úgy gondolja, halálra rémülni nem kell a Közigazgatási Hivataltól, de amennyiben a testület 
nem helyezi hatályon kívül a rendeletet, felszólítást fognak rá kapni, amennyiben azzal sem 
értenek egyet, az alkotmánybíróság fogja hatályon kívül helyezni. Nagy vihart kavart a 
rendelet, a szándékot megérti a volt és a jelenlegi testület részéről is, de alapvető probléma, 
hogy a lakcímbejelentés háttere a jegyzőre telepít hatáskört, erre a testület rendeletet nem 
alkothat. Vannak lakosok, akik házról házra települnek, lelakják, tönkre teszik, de nem ez a 
rendelet húzz ki a dolog méreg fogát, ezek az emberek nem is feltétlenül biztos, hogy be van 
jelentkezve az adott ingatlanba. A bejelentkező állampolgár lakó körülményit vizsgálják, a 
jegyzőre vonatkozó szabály szerint akár egy sátor is tekinthető lakhelynek. Kéri mint a 
törvényességért felelős, hogy a testület helyezze hatályon kívül a rendeletet. Próbál utána 
nézni és kezdeményezni magasabb szintű jogszabály módosítását, de ezt a rendeletet 
helyezzék hatályon kívül, egyébként sem volt alkalmazva, mert akkor szembe ment volna a 
magasabb szintű jogszabállyal, az pedig rá nézve már szankcióval járhatott volna. A 
Képviselő-testület támogatásával sem tudna szembe menni a törvénnyel. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Egyet ért a jegyző asszonnyal odáig, hogy ezt a rendeletet hatályon kívül kell helyezni, mert 
magas rendű jogszabállyal ellentétes, azonban maximálisan indokolt vele foglalkozni és 
kezdeményezni kell a magasabb szintű jogszabály módosítását. Dr. Tiba úr holnap itt lesz, 
polgármester úr talán tud vele konzultálni ebben a kérdésben, kérni kellene, hogy karolja fel a 
törekvést. A közvetlen lakkörnyezetében van egy kb. 40 nm-es, régi, lelakott vályog ház, 19-
en vannak bejelentve, nem olyan jó emberek, napi szinten a rendőrség kinn van, azért vannak 
ide jelentkezve, hogy itt tudjanak szavazni és innen kapják meg a szociális juttatásokat. Ennek 
a dolognak a rendezésére mielőbb szükség van, a lakosság igazság érzetét borzolja, csalásra 
visszaélésre ad lehetőséget. 
 
Kovács Sándorné képviselő: 
Az előző testület foglalkozott ezzel a témával egy igen mozgalmas napirend során, sok 
szerencsétlen sorsú talál itt jó helyet, sokan nincsenek is bejelentkezve, biztos, hogy a zöme 
be van, mert a szociális támogatásokat így kaphatják meg. Egyre többen jönnek és a lakásokat 
lelakják. Legyen napirenden a téma. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Ezek be vannak jelentkezve, a szomszéd idős házaspárhoz betörtek és a kiérkezett rendőröktől 
tudta meg, hogy 19-en vannak bejelentve arra a címre. Intézkedjenek ebben az ügyben. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Kéri, ülésen kívül ossza meg vele Hegyesi úr, melyik ez az ingatlan. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki az ügyrendi bizottság javaslatának elfogadására 
szavaz, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
30/2010.(XI.25.) önkormányzati rendelete 

A lakcímbejelentés helyi szabályairól szóló 19/2010.(V.13.) önkormányzati rendelet 
hatályon kívül helyezéséről 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi önkormányzatokról szóló 
1990. évi LXV. törvény 16.§. (1) bekezdésének felhatalmazása alapján egyes önkormányzati 
rendeletek hatályon kívül helyezéséről az alábbiakat rendeli el: 
 

1. §.  
 

E rendelet kihirdetésével egyidejűleg az alábbi rendelet hatályát veszti: 
 

19/2010.(V.13.)  A lakcímbejelentés helyi szabályairól szóló rendelet 
 

2. §.  
 

E rendelet 2010. november 25.-én lép hatályba. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
429/2010. (XI.25.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy felkéri a polgármestert, 
kezdeményezze a lakcímbejelentés szabályairól szóló magasabb 
szintű jogszabály módosítását. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
   Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

 
8./ Kérdések, interpellációk 
 
Hajduné Holló Katalin biz. eln.: 
Bejelentési kötelezettségének kíván eleget tenni, a Településfejlesztési bizottság legutóbbi 
ülésén elnökhelyettest választottak Szalai Erika személyében. 
 
Szalai Erika képviselő: 
A fiatalok nevében szólna, el kell indítani a folyamatot, egyre több panasz érkezik és jogosan, 
mert nem tudnak hová elmenni, szórakozni a fiatalok. Nem kimondottan diszkóra gondol, 
akár klubok, akár más események megrendezésére lenne szükség a 14-30 éves korosztály 
számára. Demeter Lászlóval értekezett, folyamatban van az épület engedélyezése, volt 
KIOSZ épülte a piactéren, ami jelenleg bútorral van tele, kéri a segítségüket. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Neki is szívügye ez a téma, de kétélű dolog, neki is van egy épülete, a régi varroda, 2 
alkalommal odaadta, amúgy is lepukkant épület volt, de mégis nagyon sok kárt csináltak. 
Véleménye szerint az ingyen munkának nincs becsülete, amit ingyen adnak oda, nem 
becsülik, a fiatalok fogjanak össze, írják alá, garantálják, hogy nem tesznek kárt, ha van a 
társaságnak egy ilyen magja, csak támogatni tudja őket. Az Egyebek 11. pontjában a Kft. kéri 
az étterem működési engedélyének módosítását, hogy pénteken, illetve szombaton 
rendezvényeket tudjanak szervezni a fiataloknak. Ezt biztató kezdeményezésnek érzi, nem 
lesz egyszerű, volt szerencséje egy utcabált szervezni, aztán a tükröket összetörték, annak 
idején be is zárta a rendezvényt, nem egyszerű a téma, de támogatandó. 
 
Vigh József képviselő: 
2 hete a községben már második alkalommal egész napos teljes áramszünetet tartott az E.ON, 
a gólyafészkeket egyszerűen ledobálták, nem kéne tiltakozni? Ki takarította össze a szemetet? 
Félhalmosi buszmegállóval kapcsolatban elmondja, hogy az új óvoda épületénél és az 
iskolánál is ki van rakva a nagy tábla, szerinte azokból a táblákból lehetne buszmegállót 
csinálni. Beszámolna néhány szóban a megyenapról, Holló János alpolgármester és ő 
képviselték Egyeket Püspökladányban, elkéstek egy baleset miatt, de egy gyermekműsort így 
is láttak, jó lenne, ha ők is ilyen szinten tudnának zeneiskolát létesíteni. Örültek nekik, 
kitüntető címek átadásai is megtörténtek, Pozsák Sándort Bocskai emlék szoborral tüntették 
ki, ez talán őket is érinti. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Ahol táblákat látnak, az előírás volt a beruházás tekintetében, amennyiben nem készítik el 
még bírságot is vont volna maga után, kötelező, a nyilvánosság eleme, még egy ideig kinn 
kell, hogy legyen, illetve később emlékeztető táblát kell elhelyezni. A mozitól már szerinte 
eltávolítható, de ha el is távolítják, nem célszerű más célra felhasználni, mert nagyon jó lehet 
az elkövetkezendő beruházásoknál, ahol majd fel fogják tudni használni, hisz csak a tartó 
szerkezet több 100 ezer Ft. A gólyafészkek tekintetében Fehér Béla úrral beszélt, az E.ON 
elrendelte és fontos munka, több mázsát is nyomhat egy gólyafészek és az 
áramszolgáltatásban okozhat károkat, ehhez szükséges volt a hatóságokkal egyeztetni, ezt 
megtették. A szemét eltávolításában a Kft volt a segítségükre, valamennyi környező 
településen így oldották meg. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Egész napos áramszünet az intézmények működését is nagyban befolyásolja, először az E.ON 
nem tájékoztatta az intézményt, majd szórólap útján értesültek, de ebben a hideg időszakban 
így is komoly problémát jelent. 
 
Vigh József képviselő: 
Tiltakozni lehetne az E.ON-nál? 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Tiltakozni mindenhol lehet. 
 
Vigh József képviselő: 
Ha nem szólnak, máskor is megcsinálják. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Megkéri képviselő urat, fogalmazzon meg egy tiltakozó levelet és a jegyző asszonnyal átnézik 
és elküldik. 
 
Antal László képviselő: 
A gólyafészkek eltávolítása nem túl szakszerűen lett kivitelezve, a Nemzeti Park embereivel 
egyeztettet, nekik az E.ON egy tudomásul vételi levelet küldött, A gólyák vissza jönnek, ha 
van fészek, ha nincs, úgy is rendbe szedik, azonban több helyen nullára leverték a fészket, ezt 
a gólya átvészeli, de több fészek esetében a fészektartó megrongálásával történt a dolog. Több 
kárt csináltak, mint hasznot, ebbe a panasz levélbe kerüljön bele ez is, a tartókat cseréljék, 
vagy javítsák. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Javasolja, hogy Antal úr segítsen levél elkészítésében és csatolják a fényképet is. 
 
Antal László képviselő: 
Nemzeti park is meg fogja őket támadni, de az önkormányzat részéről is kellene egy panasz, 
pl. a Kurucz út végén rengeteg gally le volt dobva, ami még fertőzésveszélyes is lehet. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Köszöni a Kft-nek, hogy megoldotta a helyzetet és eltakarították a szemetet. 
 
9./ Egyebek 
 

3./ Fonyód ligeti üdülő elszámolása 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Igazán nem nagyon van hasznuk a Fonyód ligeti üdülőből, olyan helyzet kellene kialakítani, 
ami vagy hasznot hoz számukra, vagy szabaduljanak meg ettől a részesedétől. 
 
Antal László biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen és 1 nem szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek a Fonyód-
ligeti üdülő üzemeltetéséről készült tájékoztató tudomásul vételét. A Pénzügyi Bizottság 5 
igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy kérje fel a Polgármestert, vegye fel a 
kapcsolatot a társtulajdonosokkal a Fonyód-ligeti Gyermeküdülő eladásának ügyében.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a Pénzügyi bizottság javaslatának elfogadására 
szavaz, jelezze. 
 
Képviselő-testület 7 igen szavazattal és 2 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
430/2010. (XI.25.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a Fonyód-ligeti üdülő 
üzemeltetéséről készült tájékoztatót tudomásul veszi. 
 
Felkéri a polgármestert, vegye fel a kapcsolatot a 
társtulajdonosokkal a Fonyód-ligeti Gyermeküdülő eladásának 
ügyében. 
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Határidő: 2011. június 30. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
9./ Egyebek 

 
4./ Ellenőrzési jelentés a Tűzoltóságról 

 
Fazekas Sándor tűzoltóparancsnok: 
Tűzoltóság fennállása óta ez a harmadik átfogó ellenőrzés, ami 5 évente történik meg a 
Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság részéről. Vannak feltárt kisebb hiányosságok, vannak 
feladatok meghatározva az ellenőrzési jegyzőkönyvben. 30 napon belül köteles intézkedési 
tervet készíteni a feltárt hiányosságok kiküszöbölésére, nem nagy hiányosságokról van szó, 
olyan hibát, hiányosságot nem tártak fel, ami a működésüket befolyásolta volna. A 3 
ellenőrzésnél jól megfelelt minősítést kapott a tűzoltóság, van ahol emelkedett a színvonal, azt 
hiszi, az intézkedési terv elkészítése, illetve a hiányosságok kiküszöbölése után nem lesznek 
problémák, vissza fogják ellenőrizni, ennek szellemében kell a munkát végezni.  Új vezetés 
van a Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóságnál, állománygyűlést szeretne, a tűzoltóság 
tagjainak is bemutatni az új vezetést. Nagyarányú változások vannak kilátásban a 
közigazgatás átszervezése kapcsán meg fog történni a tűzoltóságok átszervezése, ami inkább a 
hivatásosokat foga érinteni első sorban érinteni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
A katasztrófavédelem az új polgármestereknek oktatást tartott, melyen ő is rész vett, ez 
kimaradt a polgármesteri beszámolóból. 
 
Antal László biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek az egyeki 
Köztestületi Tűzoltóság átfogó felügyeleti ellenőrzéséről készült jelentés tudomásul vételét. 
 
Vigh József biz. eln.: 
Ügyrendi Bizottság a Hajdú-Bihar Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság összefoglaló 
ellenőrzési jelentését az Egyeki Önkéntes Tűzoltóság 2010. évi átfogó ellenőrzésének 
tapasztalatairól 3 igen szavazattal tudomásul vette. 
Gratulál parancsnok úrnak és legénységnek a jól megfelelt minősítés elnyeréséhez, további jó 
munkát kíván. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Köszöni a tűzoltóság munkáját és további szép eredményeket kíván. Az újszentmargitai 
böllérversenyen ők, a tűzoltóság és népdalkör képviselik az önkormányzatot, bízik benne, 
hogy jó hangulatú lesz és a települések közötti együttműködést is javítani fogja. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a bizottságok állásfoglalásával egyet ért, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
431/2010. (XI.25.) sz. határozata: 
 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a Hajdú-Bihar Megyei 
Katasztrófavédelmi Igazgatóság összefoglaló ellenőrzési 
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jelentését az Egyeki Önkéntes Tűzoltóság 2010. évi átfogó 
ellenőrzésének tapasztalatairól tudomásul veszi. 
 
Megköszöni az Egyeki Önkéntes Tűzoltóság munkáját és 
további szép eredményeket kíván. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
   Fazekas Sándor Tűzoltóparancsnok 

 
9./ Egyebek 

 
5./ Előirányzat átcsoportosítás 

 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
A polgármesteri hivatalban 2008. augusztus 1-től és 2010. áprilisig krízistámogatás elbírálása 
folyt, előszűrő volt, közel 500 kérelem került továbbításra, magát a támogatást a 
nyugdíjfolyósító állapította meg, de a személyi feltételeket ők biztosították. A dolgi 
kiadásokra tervezett összeg ebben az évben érkezett meg, de nem dologi kiadásokra kívánják 
fordítani, mivel kiemelt előirányzat, kéri, a dologiból a személybe történő átcsoportosításhoz 
a testület hozzájárulását. 
 
Antal László biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az 
„Önkormányzatok igazgatási tevékenysége” szakfeladat dologi kiadásainak előirányzatát 
csökkentse 636 ezer forinttal, míg ugyanezen szakfeladat személyi jellegű kiadásainak 
előirányzatát növelje 636 ezer forinttal. 
 
Vigh József biz. eln.: 
Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az 
„Önkormányzatok igazgatási tevékenysége” szakfeladat előirányzat átcsoportosítását. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a bizottságok állásfoglalásával egyet ért, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
432/2010. (XI.25.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy az „Önkormányzatok igazgatási tevékenysége” 
szakfeladat dologi kiadásainak előirányzatát csökkenti 636 ezer 
forinttal, míg ugyanezen szakfeladat személyi jellegű 
kiadásainak előirányzatát növeli 636 ezer forinttal. 

 
Határidő: 2010. december 31. 
Felelős: Csepreginé Kocsis Nóra Jegyző 

                    Szekeres Zsuzsanna Közgazdasági irodavezető 
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9./ Egyebek 
 
6./ TÁMOP-os pályázatból eredő fizetési kötelezettség teljesítéséhez fedezet/hitel  
     biztosítása 

 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Az utolsó kifizetéseket nem tudták teljesíteni, mert nem olyan ütemben érkezik a támogatás, 
az érintettekkel egyeztettet, ez a megoldás megfelelő. 
 
Antal László biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett javasolja a Képviselő-
testületnek, hogy Egyek nagyközség Önkormányzata 10 250 000 forint nagyságú működési 
célú hitelt vegyen fel a Tiszafüred és Vidéke Takarékszövetkezettől. 
Hitelfelvétel célja: TÁMOP-3.1.4-08/2-2009-0073 azonosító számú pályázat működési 
kiadásainak lebonyolítása. 
A hiteltörlesztéshez 53,39 ha földterület (egyeki 0348 hrsz-ú földterület és egyeki 5 hrsz-ú, 
Egyek, Fő tér 5. sz.) a fedezet és engedélyezi a Képviselő-testület, hogy keretbiztosítékot 
jegyezzenek be az 53,39 ha földterületre 100 Millió Ft erejéig.  
Hatalmazza fel a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Ez új hitel, de előre megkötött szerződés kötelezi őket rá, mert a pályázat már le van 
bonyolítva, 236 millió Ft. a hitelállomány, amit már felvett, vagy szerződés kötelezi rá őket, 
ez az a kategória, amire szerződés kötelez. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a pénzügyi bizottság javaslatának elfogadására 
szavaz, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
433/2010. (XI.25.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
hozzájárul ahhoz, hogy Egyek nagyközség Önkormányzata 
10.250.000 Ft. nagyságú működési célú hitelt vesz fel 
Tiszafüred és Vidéke Takarékszövetkezettől. 

 
Hitelfelvétel célja: TÁMOP-3.1.4-08/2-2009-0073 azonosító 
számú pályázat működési kiadásainak lebonyolítása. 

 
A hiteltörlesztéshez 53,39 ha földterület (egyeki 0348 hrsz-ú 
földterület és egyeki 5 hrsz-ú, Egyek, Fő tér 5. sz.) a fedezet és 
engedélyezi a Képviselő-testület, hogy keretbiztosítékot 
jegyezzenek be az 53,39 ha földterületre 100 Millió Ft. erejéig.  

 
Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések 
megtételére. 
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Határidő: 2010. december 15. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

       Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 

9./ Egyebek 
 
7./ Tájékoztatás Szincsák Ferenc volt polgármesternek kifizetett juttatásokról 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Minden leköszönő polgármester a törvény alapján 3 havi tiszteletdíjára illetve a 
szabadságának megváltására jogosult, nincs mérlegelési lehetőségük. 
 
Antal László biz. eln: 
A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek Szincsák Ferenc 
volt polgármesternek kifizetett juttatásokról szóló tájékoztató tudomásul vételét. 
 
Vigh József biz. eln.: 
Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal Szincsák Ferenc volt polgármesternek kifizetett 
juttatásokról szóló tájékoztatást tudomásul vette. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a bizottságok állásfoglalásával egyet ért, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
434/2010. (XI.25.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 
Szincsák Ferenc volt polgármesternek kifizetett juttatásokról - 3 
havi végkielégítés bruttó 1.275.450.-Ft. valamint a szabadság 
megváltásra vonatkozóan bruttó 560.425.-Ft.- szóló tájékoztatót 
tudomásul veszi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
9./ Egyebek 
 

8./ Döntés a polgármesterre vonatkozó biztosítás megkötéséről 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
A pénzügyi bizottsági ülésen számolgattak, javasolta, hogy egyszerűbb, ha az utolsó évben 
betervezik a 3 havi juttatást, mintha a dupláját elkezdik fizetni biztosítás keretében.  
 
Antal László biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, ne kössön 
szerződést a Polgármesteri tisztség megszűnésével kapcsolatos végkielégítés pénzügyi 
fedezetére szóló konstrukcióra. Javaslat: A ciklus utolsó évében kerüljön betervezésre a 
leköszönő polgármester végkielégítése. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a pénzügyi bizottság javaslatának elfogadására 
szavaz, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
435/2010. (XI.25.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy nem köt szerződést a 
polgármesteri tisztség megszűnésével kapcsolatos végkielégítés 
pénzügyi fedezetére szóló konstrukcióra.  
 
A ciklus utolsó évében kerüljön betervezésre a leköszönő 
polgármester végkielégítése. 
 
Határidő: 2014. február 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

  Szekeres Zsuzsanna közg. ir. vez. 
 
9./ Egyebek 

 
9./ Orvosi műszerek bérléséhez fedezet biztosítása 

 
Antal László biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy orvosi 
műszerek bérlésére jelenleg 15.000 Ft fedezetet biztosítson 1 havi 1 alkalom erejéig. Az 
ÁNTSZ-szel történt egyeztetést követően a Képviselő-testület a témát újra vegye napirendre. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a pénzügyi bizottság javaslatának elfogadására 
szavaz, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
436/2010. (XI.25.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy orvosi műszerek 
bérlésére jelenleg 15.000 Ft fedezetet biztosít 1 havi 1 alkalom 
erejéig. 
 
Az ÁNTSZ-szel történt egyeztetést követően a témát újra 
napirendre veszi. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

         Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
   Szekeres Zsuzsanna közg. ir. vez. 
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9./ Egyebek 
 
10./ Tájékoztatás a Mitsubishi leállásáról 

 
Antal László biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a HBV-463 
forgalmi rendszámú Mitsubishi L 300-as típusú gépkocsi 2010. december 1-vel történő 
leállításához járuljon hozzá. Javaslat: Kérje fel a Polgármestert, járja körül az értékesítés vagy 
bérbeadás feltételeit. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a pénzügyi bizottság javaslatának elfogadására 
szavaz, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
437/2010. (XI.25.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a HBV-463 forgalmi 
rendszámú Mitsubishi L 300-as típusú gépkocsi 2010. december 
1-vel történő leállításához hozzájárul. 
 
Felkéri a polgármestert, járja körül az értékesítés vagy bérbeadás 
feltételeit. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
   Zelei József Szöghatár Kft. ügyv. ig. 

 
Vigh József képviselő: 
Javasolja, hogy vegyék előre 14. napirendet, mivel az érintettek megérkeztek. 
 
A Képviselő-testület egyet értett a javaslattal. 
 
9./ Egyebek 

 
14./ Állásfoglalás kérés „Karácsonyi Vásár” című programhoz 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Kitűnő kezdeményezésről van szó. 
 
Szabóné Balázs Erika családgondozó: 
A balmazújvárosi kolléganőtől származik az ötlet, ők szoktak szervezni egy karácsonyi 
forgatag nevű programot, hogy a falu lakosait egy kicsit összehozzák, szebbé tegyék az 
ünnepet, ne csak mondják, tegyenek is érte. A gyerekeknek szeretnék első sorban 
megszépíteni az ünnepet, kézműves foglalkozásokat tartanának, meghívnának árusokat és 
még karácsonyi vásárlásra is lenne lehetőség. Ehhez kértek volna a testület segítségét, olyan 
értelemben, hogy népszerűsíteni szeretnék a programot és teremthetnének hagyományt is 
belőle. Jövőre 2 naposra is lehetne tervezni, jövőre szerették volna elkezdeni, de támogatással 
elindulnak az idén. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Van lehetőség a karácsony előtti ünnepélyes hangulat fokozására. Az idősek karácsonyát évek 
óta megrendezik, idén duplán lesz, mivel a Tevékeny Szeretet Közössége is megszervezi a 
gondozottjaiknak. Maga részéről támogatja, egyek katolikus gyökerű település, zömében 
keresztény emberek lakják, szerinte belefér az önkormányzat gondolat világába is a 
kezdeményezés támogatása. Jó kezdeményezés, Helyi Mihály és Soltész Gábor szeretné, ha a 
búcsút erősítenék, legyen olyan, mint gyerekkorukban, nem csak ócska, felesleges dolgokat 
lehessen vásárolni. A koncepció tárgyalásánál meglátják a testület, hogy látja ezeket a 
programokat, ehhez pénz kell, ilyen lehet az egyeki vígasságok, amely nem vált önfenntartó 
rendezvénnyé, 4-5 év alatt egy rendezvénynek önfenntartóvá kell válnia, az árusoknak meg 
kell szeretni, ne csak önkormányzati támogatásból legyenek programok. 
 
Hajduné Holló Katalin biz. eln.: 
A Fenntartható Településfejlesztési és Közbiztonsági Bizottság 4 igen és 1 tartózkodó 
szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a Karácsonyi Vásár állásfoglalását 
annyi változtatással, hogy az árusok fizessenek kedvezményes helypénzt. Erre vonatkozóan 
készüljön el a rendelet tervezet. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Javasolja, hogy a kézműveseknek, népművészeknek első évben ne kelljen fizetni semmilyen 
díjat. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a településfejlesztési bizottság javaslatának 
elfogadására szavaz, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
438/2010. (XI.25.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a „Karácsonyi Vásár” 
című program megvalósítását támogatja azzal, hogy az árusok 
fizessenek kedvezményes helypénzt. Erre vonatkozóan 
készüljön el a rendelet tervezet. 

 
Határidő: 2010. december 15. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

  Csepreginé kocsis Nóra jegyző 
 
Szabóné Balázs Erika családgondozó: 
Szeretné a Képviselő-testületet ezúton is meghívni jövő hét csütörtökre, amikor egy nagy 
közös megbeszélést tartanak a gyermekjóléti szolgálatnál. 
 
9./ Egyebek 

 
 11./ Étterem működési engedély módosításához tulajdonosi hozzájárulás kérés 
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Hajduné Holló Katalin biz. eln.: 
A Fenntartható Településfejlesztési és Közbiztonsági Bizottság 5 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a Képviselő-testületnek az étterem működési engedély módosításához a tulajdonosi 
hozzájárulás megadását. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a településfejlesztési bizottság javaslatának 
elfogadására szavaz, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
439/2010. (XI.25.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy az Egyeki Szöghatár 
Nonprofit Kft által üzemeltetett, 4069 Egyek, Hunyadi út 48/c 
alatti étterem működési engedélyének módosításához 
tulajdonosi hozzájárulását megadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
   Zelei József Szöghatár Kft. ügyv. ig. 

 
9./ Egyebek 
 
 12./ ETKIKI Többcélú Intézményről döntés (164/2010.(V.13.) sz. határozat hatályon  

       kívül helyezése) 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Az önkormányzat és intézménye között van egy peres viszony, ami feltételezhetően jogsértő 
határozaton alapul, nem akar belemenni a részletekbe, mennyire megalapozott, nem teljesen 
szerinte, de ha a problémát kezelni akarják, meg kell keresni mi a gyökere. Az ETKIKI-nél 
vannak problémák, elhordják a gyerekeket, állami normatívát vonnak ki ezzel a településről, 
ez a valóság, ha jót karnak ezt a problémát orvosolják, az energiát arra koncentrálják, A 
pereskedés nem jövőbe mutató, haszna nem származna egyik félnek sem belőle. Javasolja, a 
határozatot vonják vissza, a peres viszonyt közös megegyezéssel szüntessék meg.  
 
Hajduné Holló Katalin biz. eln.: 
A Fenntartható Településfejlesztési és Közbiztonsági Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, hogy az ETKIKI Többcélú Intézményről szóló döntést vonják vissza. 
 
Vigh József biz. eln.: 
Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal a Képviselő-testület 164/2010. (V.13.) sz. 
határozatának hatályon kívül helyezésével egyetért.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a településfejlesztési bizottság javaslatának 
elfogadására szavaz, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
440/2010. (XI.25.) sz. határozata: 
 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a 164/2010.(V.13.) sz. 
határozatát visszavonja. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

  Hajduné Holló Katalin ETKIKI igazgatója 
 
9./ Egyebek 

 
13./ Tájékoztatás az országos település-közbiztonsági rendszer telepítési program  
       pályázatról 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Szeretnének térfigyelő rendszert kiépíteni. Egyet értettek a balmazújvárosi kapitány és a helyi 
őrsparancsnok úrral is, hogy nem mindegy milyen térfigyelő rendszert telepítenek. Javasolja, 
hogy keressék a pályázati lehetőségeket és olyan térfigyelő rendszert telepítsenek, ami a 
rendőrség véleménye szerint is használható, ahol kivehetők az arcvonások és a rendszámok, 
hogy az átmenő bűnözőket kiszűrhessék.  Ideális lenne, ha a tiszafüredi modulra rá tudnának 
csatlakozni, de ha nem akkor kezdeményezik, hogy a kistérséggel közösen pályázzon az 
önkormányzat a rendszerre. 30%-os támogatottságú a pályázat, reálisan nem nagyon 
célozhatják meg. Javasolja, a pályázati eljárást indítsák meg, a kistérségnél kezdeményezzék a 
rendszer pályázati úton történő kiépítését. December 31-e a határidő. 
 
Antal László biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy támogassa az 
országos település-közbiztonsági rendszer telepítési pályázat benyújtását a Balmazújvárosi 
Kistérség Többcélú Társulása által. Amennyiben a Társulás nem kíván a pályázatban részt 
venni, úgy Egyek Nagyközség Önkormányzata önállóan nyújtsa be a pályázatot. 
 
Vigh József biz. eln.: 
Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal az országos település-közbiztonsági rendszer telepítési 
program pályázat beadását támogatásra javasolja a Képviselő-testület felé.  
 
Hajduné Holló Katalin biz. eln.: 
A Fenntartható Településfejlesztési és Közbiztonsági Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek a pályázat benyújtását. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a pénzügyi bizottság javaslatának elfogadására 
szavaz, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
441/2010. (XI.25.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy támogatja az országos 
település-közbiztonsági rendszer telepítési pályázat benyújtását 
a Balmazújvárosi Kistérség Többcélú Társulása által.  
 
Amennyiben a Társulás nem kíván a pályázatban részt venni, 
úgy Egyek Nagyközség Önkormányzata önállóan nyújtja be a 
pályázatot. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

  Bóta Barbara önk. ir. vez. 
 

Szünet. 
 
9./ Egyebek 

 
1./ Opus Team Kft. bemutatkozása (csapadékvíz elvezető rendszer pályázata és  
     egyéb lehetőségek településünk életében) 
2./ Szennyvíztelep áthelyezéséhez tervek készítése (szóbeli előterjesztés) 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
A korábbi testületi ülésen elhangzott, hogy a Berép-terv Kft-vel megfontolandó a további 
együttműködés, bár nagyon jó, hogy meg tudják kötbérezni ezeket a pályázatokat. Az volt a 
kívánság, hogy egy komplex pályázatíró cégre lenne szüksége az önkormányzatnak, akik 
közbeszerzést is tudnak bonyolítani. Körbe érdeklődött, több helyről is egyhangúan az Opus 
Team Kft-t ajánlották, ügyvezető úrnak nem ismeretlen az önkormányzati munka, ő maga 8 
évig volt Debrecen Város önkormányzatának képviselője. Megkéri Joó Szabolcs urat, legyen 
szíves a cégüket bemutatni. 
 
Joó Szabolcs Opus Team Kft. ügyvezetője: 
Köszöni a meghívást és a polgármester úr pozitív szavait. 2004 óta foglakoznak 
fejlesztésekkel, főleg önkormányzati fejlesztésekkel, a cégprofiljuk első sorban település és 
területfejlesztés, próbálnak a régió településeinek segíteni. Az Észak-Alföldi régióban 
dolgoznak a legtöbbet jelentősebb településeken építik az intézményeket, pályáznak 
intézményekre és egyéb településfejlesztés beruházásokra. A legközelebbi, amit a térségben 
csináltak és referenciaként szolgálhat, az a Hortobágyi fejlesztések között a teljes madárpark, 
a Hortobágyi Csárdák fejlesztése, Újszentmargitán és Görbeházán az összes fejlesztést most 
ők csinálták. a település és területfejlesztésben a következő időszakban lezárul az a folyamat, 
ami a 2007 és 2013 közötti Uniós fejlesztési lehetőségeket magába foglalja. Talán az utolsó 
év előtt vannak, amíg lesznek Uniós pályázatok nagyobb számban, ahol még azokra a 
feladatokra, melyet az önkormányzat nem pályázott, vagy nem tudott megvalósítani, még 
utoljára lehet pályázni. Előzetesen polgármester úrral beszélték pár dologról, kiemelné Egyek 
tekintetében a belvízprogram megvalósítása, ami tavasszal lesz kiírva 300 millió Ft-os felső 
határral és 90%-os támogatottsággal kerülnek kiírásra. A település szennyvízhálózat bővítése 
jelenleg is nyitott pályázat és reményeik szerint jövőre a szennyvíztelep és a szennyvízhálózat 
korszerűsítésére és bővítésére nyílik lehetőség. Bizonyos intézmények fejlesztése, az egyik 
óvoda tagintézmény felújítása is elmaradt, egy képviselő asszonnyal beszélt erről. Lehetőség 
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nyílik a következő időszakban kerékpárútra, gyűjtőútra pályázni, meg lehet vizsgálni a 
turisztikai oldalt, akár vállalkozók bevonásával is. A másik legfontosabb terület, ami nem 
önkormányzati feladat, de fontos szerepe van, ez a gazdaságfejlesztés, a Széchenyi terv 2-nek 
kiemelt prioritása, a helyi kisvállalkozások technológiai és egyéb ingatlanfejlesztéseit kell 
érteni alatta. Egyek olyan helyen van, hogy a turisztikával is lehet valamit kezdeni. Sok 
rosszabb helyzetben és adottságokkal rendelkező település is pályázik falusi turizmusra, vagy 
ifjúsági táborok, kempingek építésére. A cégük foglalkozik még közbeszerzésekkel és más 
előkészítési tevékenységekkel. Kéri, hogy kérdezzék nyugodtan. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Említette, hogy egy sintértelep beruházása is érdekelné őket, vagy most találtak egy térfigyelő 
kamera rendszer építését elősegítő pályázatot, de ennek önereje maximális önereje 30%, ha 
tudomásukra jutna olyan pályázati lehetőség, amit ebben a kérdésben igénybe vehetnének, 
örülnének, mert ezek nagyon égető kérdések.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
A telekházi óvoda és újtelepi iskola felújításáról beszéltek, ez 2 olyan telephely, ami kimaradt 
a felújításból. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Öröm beszélni a pályázatokról, hogy mi mindent szeretnének fejleszteni, de anyagi helyzetük 
nem sok mindenre ad lehetőséget. Ilyen pályázatok, amik 2013-ig vannak nyitva, utána 
valószínűleg nem lesznek, most még tudnak 90%-os támogatottsággal pályázni, de még 6% 
önerőre is tudnak pályázni, van reális lehetőségük 96%-os pályázatokra. Így kell mérlegelni, 
amikor beszélnek a belvízelvezetésről, a szennyvíztelep áthelyezéséről és egyéb 
pályázatokról, pl. a korábbi ülésükön beszéltek a 100 fős idősek otthonáról, szeretnének vagy 
teljesen új gondozó központot kialakítani, vagy a meglévőt bővíteni. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Javasolja, hogy fel kellene egy fontossági sorrendet állítani, melyek azok a pályázati célok, 
melyeket előnyben részesítenek és hozzátenné még a belterületi közutak építése, rendbe 
tétele, a belvízelvezetéssel együtt kellene kezelni, kiemelt figyelmet fordítani erre. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Már a korábbi testület is megfogalmazta azt az igényét, hogy a szennyvízteleppel valamit 
kezdeni kell. Most a telep a szennyvízmennyiséget úgy tudja befogadni, hogy évente 5-6 
millió Ft bírság kerül kifizetésre. Ez áldatlan állapot, mivel a Natura 2000-es területeket 
súrolja a szennyvízkibocsátás, arra lehet számítani, hogy a bírságok emelkedni fognak, eljön a 
pillanat, amikor már a bírságok miatt sem tudják fenntartani. Vagy modernizálni kell a 
meglévő formát, amire nincs biztató kilátás és ha a 4. ütemet is oda akarják vezetni, akkor 
bővíteni kell a kapacitását, a műszaki feltételeit. A kérdés, hogy a most meglévő telepet 
akarják bővíteni, hogy megfeleljen a követelményeknek, vagy teljesen új szennyvíztelepet 
kívánnak telepíteni. Előző testület letette a voksát az új szennyvíztelep telepítése mellett, a 
településrendezési tervben benne is van, ennek az lenne az előnye, hogy a közelbe lévő 
csatornába lehetne vezetni a megtisztított vizet, nem úgy, mint most a Natura 2000-es 
területre kiengedni és elapasztani. Jegyző asszonnyal felkértek már tervezőket, árajánlatok 
fognak érkezni a tervek elkészítésére, hogy melyik irányba érdemes elindulni. A pályázati 
feltételek sokszor nyakatekert dolgokat eredményeznek, elképzelhető, hogy olcsóbb lenne a 
mostani felújítása, de erre az állam nem ad pályázatot. Egy új telepítése sokkal nagyobb 
pályázati támogatottsággal, hosszú távra egy megfelelő megoldást jelentene. Gondoljanak a 
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vis maioros pályázatokra. A polgármesteri jelentés kapcsán elfelejtette elmondani, hogy a 
Tiszához vezető dorogmai út vis maior pályázatát azzal az indoklással utasították el, hogy 
mivel az nem lakott külterülethez vezet, nem kötelezően ellátandó feladat, a vis maior 
keretből nem lehet támogatni. Írnak erre jegyző asszonnyal egy levelet, mert ott lakik a gátőr 
és Tiszadorogmával ez az egy út köt össze. Vizsgálják a szennyvíztelep témáját, az 
árajánlatok talán a legközelebbi testületi ülésre megérkeznek, attól függően, hogy mire van 
lehetőség, arra mozdulnak. 
 
Joó Szabolcs Opus Team Kft. ügyvezetője: 
Volt egy beadott pályázatuk a szennyvíz hálózat bővítésre 2008-ban. Egy fordulós lett a 
pályázat, csak jogerős engedélyes tervekkel lehet pályázni. A szennyvíztisztítóval 
kapcsolatban a tervezőknek be kell bizonyítani, ha a mostani telep bővítését nem engedi a 
környezetvédelem, egyedüli lehetőség pályázati úton új telep létesítését lehessen beadni. Ezt 
megfelelő dokumentumokkal alá kell támasztani, mert egyébként, ha nem lenne ez a tiltás, 
vizsgálni kellene, hogy a jelenlegi telep bővítése nem-e gazdaságosabb, mint egy új telep 
létesítése. Ezt a lépést csak akkor lehet kihagyni, ha hatósági iratokkal lehet bizonyítani, hogy 
a mostanihoz nem lehet hozzányúlni. A pályázat minimum összeg 250 millió Ft., emiatt sok 
kis település nem tudott pályázati útra menni., de ez a fejlesztés vagy új építése miatt biztosan 
eléri ezt az összeget, illetve azok az utcák, amelyek még bekötésre kerülnek. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Meggyőződése, hogy nem lehet bővíteni a jelenlegi telepet, mert bírságot sem szabnának ki, 
ha engedélyeznék, újban kellene gondolkozni. Afelől komoly kételyei vannak, hogy bárki 
bizonyítani tudja, hogy egy új építése gazdaságosabb lenne, gazdasági szempontból 
egyértelmű a bővítés lenne ésszerű. Meg kellene vizsgálni ezek a hatósági bírságok határozati 
indoklása, milyen érdekeket tartalmaz, mert elképzelhető, hogy egymással konkuráló érdekek 
állnak egymással szemben és mindkét érdek védhető, akkor viszont lehetséges, hogy 
bíróságnak kell dönt, ha nem tudnak megállapodni, hogy a bírságok hosszú távon jogosak-e, 
vagy jogos a település érdekeltsége, ami ahhoz fűződik, hogy egy olcsóbb és hatékony 
környezetvédelmi szempontból is megnyugtató megoldást találjon. Össze kellene gyűjteni az 
iratokat és értékelni kellene. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
a bírságok forrása a Natura 2000-es területre kiengedett szennyvíz, ami már meg van 
tisztítva,annak ivóvíz minőségűnek kellene lenni, a jelenlegi telep ezt az év 2-3 hónapjában 
tudja, a maradék 8-9 hónapjában nem tudja. Amikor mérnek, látják, hogy a kibocsátott 
szennyvíz nem ivóvíz minőségű, ez évenként 5-6 millió Ft-ba kerül. A jelenlegi telepnek is 
tudni kellene ezt az ivóvíz minőséget, valójában, ahogy meg van tervezve soha nem tudott 
úgy működni, a Hajdú-Bihar Megyei Vízmű Rt. soha nem tudta úgy működtetni, hogy 
valóban ivóvíz minőségű víz kerüljön ki erre a természetvédelmi területre. Amikor azon 
gondolkoznak, hogy ezt a telepet tudnák bővíteni, modernizálni, esetleg a bal oldalán lehetne 
területeket vásárolni, ott lehetne az ülepítést végezni, nyilván az ottani tulajdonosok nem 
akarják a földjeiket eladni, csak kisajátítással lehetne, ami ott arany áron történne, tehát 
elviekben beszéljenek a bővítésről. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Technológiában nem oldható meg, hogy ivóvíz minőségű legyen a kibocsátott víz? 
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Dr. Miluczky Attila polgármester: 
A kialakított technológia már nem korszerű, ez nem modernizálható, ha az lenne, gondolja a 
Vízmű Rt. meg is tette volna. 
 
Vigh József képviselő: 
A szennyvíztelep soha nem működött az eredeti technológiája szerint, az egy tragédia volt. 
 
Zelei József Szöghatár Kft. ügyv. ig.: 
Ez a szennyvíztisztító telep 500 m3/nap kapacitást tud. Hiába pályázik az önkormányzat 
hálózat bővítésre, ez a telep nem tudja fogadni a többlet csatorna megépítést. Olyan pályázati 
konstrukciót kellene keresni, ahol egyben a telep vagy korszerűsítése, vagy új 
szennyvíztisztító teleppel együtt történő beruházásra van lehetőség. A településrendezési terv 
módosítása 2009-ben azért történt meg, hogy bármilyen pályázati lehetőség nyílik az 
önkormányzat részéről, akár a meglévő telep második ütemének gépesítése, ami tudná az 
1000  m3/nap kapacitást, meg lehetne építeni a 4. ütemet, vagy az önkormányzati közel 54 ha-
os területnél jelölte ki új szennyvíztisztító telepnek a helyszínét. Azért bírságos, mert nem 
megfelelő a technológia, ami oxidációs úton bontja le a szerves anyagot, több kísérlet folyt, 
hogy idővezérelt legyen, de nem tudták beállítani a Vízmű szakemberei, ezért történnek olyan 
problémák, hogy időjárás függvényében a telep a megfelelő kapacitást nem tudja, ezért a 
kibocsátott szennyvíz a határértékeknek nem felel meg. Csak akkor tudja az önkormányzat a 
meglévő engedélyes terveket véghez vinni, ha nyilatkozik, hogy egy megfelelő 
szennyvízcsatorna hálózatot kiépít és a rákötöttségi %-a a már meglévő hálózatokkal is 
meghaladja a jelenlegi 60%-os értéket,  illetve biztosítja, hogy a szennyvíztisztító telep 
megfelel annak a technológiának, ami elvárás pl,, hogy a Nemzeti Parkra kivezethessék ezt a 
szennyvizet.  A Hortobágyi Nemzeti Park akkori igazgatója Sándor István úr szorgalmazta, 
illetve kötelezése van az önkormányzatnak 2010. december 31-ig, hogy építsen új szennyvíz 
tisztító telepet. Ez azért kellett, hogy a pályázatot be tudják nyújtani, ez sajnos sikertelenül 
záródott, meg is köszönték Sándor István úrnak, hogy benne volt a bíráló bizottságba, nem 
segített. Itt tartanak, van egy kötelezésük, hogy helyezze át az önkormányzat a telepét. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Javasolja, az elhangzottakat vegyék tudomásul, jelenleg döntést nem igényel. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy vegyék tudomásul az Opus Team 
Kft. bemutatkozását, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
442/2010. (XI.25.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy az Opus Team Kft. 
bemutatkozását tudomásul veszi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy a Szennyvíztelep áthelyezéséhez 
tervek készítéséről szóló tájékoztatást vegyék tudomásul, jelezze. 
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Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
443/2010. (XI.25.) sz. határozata: 
 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a Szennyvíztelep 
áthelyezéséhez tervek készítéséről szóló tájékoztatást tudomásul 
veszi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
9./ Egyebek 

 
15./ Fogorvos rendelési idejének megváltoztatása 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Hámori doktor úr felajánlott egy kompromisszumot. 
 
Vigh József képviselő: 
Minden hónap második hetének péntek délutánján 12-18 óráig tart rendelést. Szerinte 
csináltak nekik egy nagy bonyodalmat, jól kitoltak a rezidens doktor úrral és az asszisztenssel, 
a dolognak visszaütői lesznek, olyanok fognak megjelenni a rendelésen, akik életükben nem 
fizettek tb-t. Javasolja a testület felé, hogy fél év múlva hasonlítsák össze, a csütörtökhöz 
arányosan milyen igény van erre, vizsgálják meg. Péntek délután nincs patika sem, 
ügyfélfogadás a hivatalban, kenyeret sem tud venni az ember, piti kis kampányfogás volt ez 
az ügy. 
 
Kovács Sándorné képviselő: 
A szociális bizottság is tárgyalta napirendet, akkor még nem volt változtatás, de most 
megelégedéssel fogadja, reméli, jól használják ki, javasolja fél év múlva kérdezzék meg a 
fogorvost. 
 
Holló János alpolgármester: 
Azon a pénteken a délelőtti rendelés megmarad-e? 
 
Vigh József képviselő: 
Délután lesz azon a napon csak rendelés. 
 
Holló János alpolgármester: 
Fél év múlva nézzék meg szerinte is. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Hámori úrral abban egyeztek meg, hogy az ügyfélfogadás rendjéhez ki lesz függesztve, hogy 
akik vidéken dolgoznak, soron kívül kerülnek fogadásra. 
 
Vigh József képviselő: 
Ez nagyon jó ötlet, lehet mire hivatkozni. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy Dr. Hámori Lajos fogszakorvos 
kérelmét - a fogorvosi ellátás rendelési idejének módosítására – támogassák, azzal a 
módosítással, hogy minden hónap második hetének péntek délutánján 12-18 óráig tart 
rendelést és azon a napon a délelőtti rendelés elmarad, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
444/2010. (XI.25.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy Dr. Hámori Lajos 
fogszakorvos a PREVENT MEDICAL Egészségügyi és 
Szolgáltató Betéti Társaság képviselője kérelmét támogatja. 

 
Egyetért azzal, hogy a szerződés 2. sz. mellékletében lévő 
rendelési időt az alábbiak szerint módosítsa: 

 
Új rendelési idő: 

 
Hétfő: 7 – 13  
Kedd: 11 – 17  
Szerda: 7 – 13  
Csütörtök: 12 – 18  
Péntek: 7 – 13, minden hónap második hetének péntek 
délutánján 12-18 óráig tart a rendelés és azon a napon a 
délelőtti rendelés elmarad. 

 
Felhatalmazza a polgármestert, hogy a szerződés módosításáról 
gondoskodjon. 

 
 Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

   Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
9./ Egyebek 

 
 16./ Horváth és Társa Kft tulajdonosi hozzájárulás kérése 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Ez egy formai dolog, jó lenne, ha a testület az ilyenekre felhatalmazná, hogy ne kelljen 
mindig ide hozni 
 
Hajduné Holló Katalin biz. eln.: 
A Fenntartható Településfejlesztési és Közbiztonsági Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek a hozzájárulás megadását. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a Településfejlesztési bizottság javaslatának 
elfogadására szavaz, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
445/2010. (XI.25.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy a Horváth és Társa Kft. (5301 Karcag, 
Madarasi út 31.) kérelmére az FL-5/2010. munkaszámon 
tervezett Egyek, Ady Endre u. 26. sz. alatti ingatlan 
földgázellátását biztosító földgáz leágazó vezeték létesítésére 
vonatkozóan a tulajdonosi hozzájárulást megadja. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

  Bóta Barbara önkormányzati irodavezető 
 
9./ Egyebek 
 

17./ Tulajdonosi hozzájárulás megadása vízminta vételhez 
 
Antal László képviselő: 
Javasolja, vegyék le napirendről, mert okafogyottá vált. Arról lett volna szó, hogy az 
Agrártudományi Egyetem programja keretében a régióban bezárt termál kutakat keresnek, 
amennyiben felhasználásra kerül a víz, képes lenne-e haltermelésre. Sikerült bevenni Egyeket, 
de hétfőn történt volna a mintavétel, sajnos az egyeki 3 kút nem alkalmas a mintavételre, mert 
nem forráskút, csak szintellenőrző. 
 
9./ Egyebek 

 
18./ Üzemeltetői szerződés a Hortobágymenti Vízgazdálkodási Társulattal 

 
Szalai Erika képviselő az ülésről kiment. 

8 fő képviselő van jelen. 
 

Balogh József Hortobágymenti Vízgazdálkodási Társulás ügyvezetője: 
Köszönti a Képviselő-testületet, 1976 óta a vízgazdálkodási társulás vezetője Polgáron. Olyan 
apropóból kérte a lehetőséget, hogy megbeszéljék a belvízelvezető csatornákra vonatkozó 
jogszabályokból adódó problémákat és a leendő feladatokat. ebben az évben a kormány 
részéről a vízgazdálkodással nagyon minimális foglalkozás történt. Hiába van törvényi 
előírás, az állam nem teljesítette azt a feladatát, hogy az állami tulajdonú belvízelvezető 
létesítményeket tekintve a közfeladat mértékéig a költségeket neki kellene viselni. Ebbe 
tartozik a belvízelvezetés kérdése, amit a jogszabályok szerint a társulatoknak 10 naponként 
elszámolás alapján kellett volna fizetni. Társulatuknak több, mint 10 millió Ft belvíz 
védekezési költséggel tartoznak. Nagy hibát követett el az állam, hogy a mezőgazdaság 
privatizációjakor kifelejtették a művelésből kivont területek privatizációját rendezni, azaz a 
csatornának, dűlő utakat. Ezeket egy kormányrendelettel önkormányzati tulajdonba adták 
1993-94-es években, de a fenntartáshoz, üzemeltetéshez egyetlen fillér költséget sem 
biztosítottak az önkormányzatok számára. ebben a térségben a TSZ elég sok csatornát és 
szivattyút épített, melyek fenntartásával kapcsolatban 15-17 éve semmi nem történt. Ennek 
eredményét tapasztalhatták, komoly belvízproblémák voltak Egyek térségében is, ami nem 
csak abból adódott, hogy az éves csapadék közel kétszerese jött le, hanem abból is, hogy ezek 
a létesítmények képtelenek a funkciójuk ellátásra. A jogi szabályozásban történt tavaly egy 
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módosítás, született egy törvény a vízi társulatokról, ebben meg lett határozva, hogy az állami 
tulajdonú vízi létesítményeken a közfeladatok ellátásának költségeit fedezni kell az államnak, 
az önkormányzatnak, mint tulajdonosnak, illetve a vízgazdálkodási társulatoknak. Ezt a 
törvényt júliusban módosították, a területen érintett gazdálkodók, a földtulajdonosoknak és 
földhasználóknak nem kell hozzájárulni ezekhez a költségekhez.  Az állami tulajdonú vízi 
létesítményekre a társulatoknak vagyonkezelői szerződést kell kötni, normatív támogatásként 
biztosítja az állam az üzemeltetés, fenntartás, felújítás, védekezés költségeit. Az 
önkormányzat tulajdonában lévő belvíz rendszerekre az önkormányzatoknak kell a 
költségeket biztosítani. Az állam sem lépett még ebben, a vagyonkezelői és üzemeltetői 
szerződést 2010. december 31-ig kellene megkötni a társulatoknak az önkormányzatokkal és 
az állammal.  Próbálták országos szinten keresni a lehetőséget, hogy az önkormányzatok 
milyen formában tudnának pénzt kapni ezeknek a csatornáknak a rendbe tételére. Egyetlen 
település sem tudja a saját költségvetéséből sem biztosítani. Az államnak központi 
költségvetésben kellene biztosítani ezt a normatív támogatást, vagyis 1100 Ft-ot fizetne 
hektáronként a társulatoknak azért, hogy a kezelésükbe lévő állami csatornákat rendbe tartsák. 
Nem tudja senki megmondani, kivel tárgyalhatnak a társulatok, kik vannak feljogosítva, hogy 
meggyezzenek a társulattal és aláírják a szerződést, hogy milyen feladatokat kell elvégezni, az 
összegek folyósítása mennyi, hogy történjen. A szerződések 2010. december 31-ig történő 
megkötésére semmi reális lehetőség nincs. Az országos szövetségük egyeztet a 
Vidékfejlesztési Minisztériummal, a törvénymódosításra kerül, mert érdemleges szerződést 
nem lehet kötni, pénzügyi fedez hiányában, illetve az illetékesség kijelölése szempontjából. 
Egyek gazdálkodói részéről is sok probléma merült föl. Keresniük kell egy megoldást, hogy a 
pénzügyi fedezetet valahonnan meg tudnák kapni elsődlegesen a volt üzemi csatornákra, 
Egyek tekintetében ez kb. 30 m csatorna, plusz a szivattyútelep. Rekonstrukciót kellene 
végrehajtani, esetleg a pályázatokat meg lehetne nézni, milyen formában lehetne 
megpályázni, de ez is 30% saját erő ír elő. A tagjaiknak önköltségi áron kell végezni a 
feladatokat, tehát, ha az elvégzendő feladatokat tudják ütemezni a pénzügyi keret 
függvényében, akkor tudnak konkrét üzemeltetői megállapodást kötni. A jelenlegi árak a 
2006-os szintnek felelnek meg. Kéri, önkormányzati szinten is próbáljanak megoldást keresni 
a pénzügyi fedezet biztosítására. Összefüggő a vízgazdálkodás, hiába csinálja meg az 
önkormányzat belterületen a csapadékvíz elvezetést, ha a település határán kívül már nem tud 
elfolyni tovább a víz. Próbálják ők is keresni megoldást, elhangzott folyosói beszélgetés 
során, hogy távlatilag elképzelhető, hogy az önkormányzatoktól állami tulajdonba veszik és 
az állam fogja a normatív támogatásokat biztosítani. A jövőben az együttműködés, a cél 
érdekében bármikor szívesen segítenek, forduljanak hozzájuk bizalommal. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Keresik az együttműködés lehetőséget, ha javaslat születik keresik egymást, illetve a pályázati 
forrást. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy vegyék tudomásul a 
tájékoztatást, jelezze. 
 
Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
446/2010. (XI.25.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a Hortobágymenti 
Vízgazdálkodási Társulattal kapcsolatban elhangzottakat 
tudomásul veszi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
9./ Egyebek 

 
19./ Magyar Daganatos, Leukémiás Gyermekekért Alapítvány támogatás kérése 

 
Antal László biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, forrás hiány miatt 
ne támogassa a Magyar Daganatos, Leukémiás Gyermekekért Alapítvány kérését. 
 
Vigh József képviselő: 
Jön az év vége, jön az adó 1%-ok felajánlása. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a pénzügyi bizottság javaslatának elfogadására 
szavaz, jelezze. 
 
Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
447/2010. (XI.25.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy forrás hiány miatt nem 
támogatja a Magyar Daganatos, Leukémiás Gyermekekért 
Alapítvány kérését. 
 
A rendelkezésre álló forrásból helyben lakó tüdő 
transzplantációra váró gyermeket támogat. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
9./ Egyebek 

 
 20./ Döntés a felajánlott ingatlanokról 
 
Antal László biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal nem javasolja a Képviselő-testületnek az Egyek, Ék 
u. 1. szám alatti, Csáki Gyula (4031 Debrecen, István út 852/7) tulajdonát képező ingatlan 
megvételét, forrás hiány miatt.  
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal az Egyek külterületi 0934/57 hrsz-ú, Kaduka Judit 
(2300 Ráckeve, Széchenyi u. 109.) tulajdonát képező ingatlant, megvételre javasolja a 
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Képviselő- testületnek 30 000 Ft-os áron, amennyiben a felajánló bizonyítja, hogy a 
földterület a tulajdonában van, valamint per- teher- és igénymentes.  
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal nem javasolja a Képviselő-testületnek az Egyek, 
Bocskai u. 3. szám alatti, Kiss Julianna tulajdonát képező ingatlan megvételét.  
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal nem javasolja a Képviselő-testületnek az Egyek, 
Deák F. u. 95.szám alatti, Nagy Anna (2144 Kerepes, Szabadság u. 248.) tulajdonát képező 
ingatlan megvételét, forrás hiány miatt. 
 
Hajduné Holló Katalin biz. eln.: 
Csáki Gyula telekfelajánlása 
A Fenntartható Településfejlesztési és Közbiztonsági Bizottság 5 igen szavazattal nem 
javasolja a Képviselő-testületnek a telek megvételét, anyagi forrás hiányában.  
Kaduka Judit földterület felajánlása 
A Fenntartható Településfejlesztési és Közbiztonsági Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek a földterület megvételét, ha jogi akadálya nincs. Azzal a változtatással, 
hogy a vételár 30 000.-Ft és az ügyvédi költséget a Polgármesteri Hivatal átvállalja.  
Kiss Julianna ingatlan felajánlása 
 Fenntartható Településfejlesztési és Közbiztonsági Bizottság 5 igen szavazattal nem javasolja 
a Képviselő-testületnek az ingatlan megvételét, anyagi forrás hiányában. 
Nagy Anna ingatlan felajánlása  
A Fenntartható Településfejlesztési és Közbiztonsági Bizottság 5 igen szavazattal nem 
javasolja a Képviselő-testületnek az ingatlan megvételét, anyagi forrás hiányában.  
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a bizottságok javaslataival egyet ért, jelezze. 
 
Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
448/2010. (XI.25.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy az Egyek, Ék u. 1. szám 
alatti, Csáki Gyula (4031 Debrecen, István út 85. 2/7) tulajdonát 
képező ingatlant forráshiány miatt nem kívánja megvásárolni.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
449/2010. (XI.25.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy az Egyek külterületi 
0934/57 hrsz-ú, Kaduka Judit (2300 Ráckeve, Széchenyi u. 
109.) tulajdonát képező ingatlant megvásárolja 30.000 Ft-os 
áron, amennyiben a felajánló bizonyítja, hogy a földterület a 
tulajdonában van, valamint per- teher- és igénymentes. 
 
Felhatalmazza a polgármestert az adás-vételi szerződés 
aláírására. 
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Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

  Szekeres Zsuzsanna közg. ir. vez. 
 

Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
450/2010. (XI.25.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy az Egyek, Bocskai u. 3. 
szám alatti, Kiss Julianna tulajdonát képező ingatlant 
forráshiány miatt nem kívánja megvásárolni.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
451/2010. (XI.25.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy az Egyek, Deák F. u. 
95.szám alatti, Nagy Anna (2144 Kerepes, Szabadság u. 248.) 
tulajdonát képező ingatlant forráshiány miatt nem kívánja 
megvásárolni.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
9./ Egyebek 
 

22./ Árajánlatok tűzjelző és riasztó rendszer karbantartására 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Árajánlat nem volt teljes, a cég kiegészítette, ajánlatuk az összes ajánlattól kedvezőbb. Ők 
telepítették és javítják a rendszert, 6-8 éve kapcsolatban állnak velük. 
 
Antal László biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, elviekben 
támogassa az Electrocool Magyarország Kft-t (4034 Debrecen, Táltos út 39.) ajánlatát. Kérjék 
fel az Electrocool Kft-t, hogy egészítse ki az ajánlatát a Polgármesteri Hivatal rendszereire is, 
és hatalmazza fel a Polgármestert a szerződések megkötésére.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a pénzügyi bizottság javaslatával és a kiegészített 
ajánlat elfogadásával egyet ért, jelezze. 
 
Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
452/2010. (XI.25.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy az Electrocool 
Magyarország Kft-t (4034 Debrecen, Táltos út 39.) kiegészített 
ajánlatát fogadja el összesen bruttó 62.500 Ft. összegben 
- a Móra Ferenc Általános Iskola Egyek, Fő út 1. riasztó, 
- hő –é s füstelvezető rendszer féléves karbantartása, 
- Polgármesteri Hivatal vagyonvédelmi rendszerének 

karbantartása 
- Napköziotthonos Óvoda Egyek, Óvoda út 4-8. 

riasztórendszerek féléves karbantartása 
- Napköziotthonos Óvoda Egyek-Telekháza, Gagarin út 1/a. 

riasztórendszer féléves karbantartása 
vonatkozásában. 
 
Felhatalmazza a polgármestert a szerződés megkötésére. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

  Szekeres Zsuzsanna közg. ir. vez. 
 

9./ Egyebek 
 

23./ Sovellus Tanácsadó Iroda Kft. részére „testvérvárosok az európai polgárokért”  
       c. programhoz fedezet biztosítása 

 
Antal László biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, a Granárium 
épületének eladásával összefüggésben az Áfára betervezett összegből (1 800 000 Ft) 135 254 
Ft átcsoportosítását a Sovellus Tanácsadó Kft. részére a „Testvérvárosok az európai 
polgárokért” című pályázattal összefüggő projekt menedzsment feladatok fedezetére. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Ez a rendezvény még nyáron történt és most kell a számlát kiegyenlíteni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a pénzügyi bizottság javaslatának elfogadására 
szavaz, jelezze. 
 
Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
453/2010. (XI.25.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a Granárium épületének 
eladásával összefüggésben az Áfára betervezett összegből 
(1.800.000 Ft) 135.254 Ft. átcsoportosítását támogatja a 
Sovellus Tanácsadó Kft. részére a „Testvérvárosok az európai 
polgárokért” című pályázattal összefüggő projekt menedzsment 
feladatok fedezetére. 
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Határidő: 2010. december 15. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

  Szekeres Zsuzsanna közg. ir. vez. 
 
9./ Egyebek 
 

24./ Bernát László megbízása műszaki átvevőnek az ETKIKI Többcélú Intézmény  
       Móra Ferenc Általános Iskola kazáncseréjéhez 

 
Antal László biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek Bernát László 
megbízását műszaki átvevőnek az ETKIKI Többcélú Intézmény Móra Ferenc Általános 
Iskola kazáncseréjéhez 20 000 Ft + Áfa értékben. 
A fedezetet az erre a célra felvett 3,3 millió Ft felhalmozási célú hitel biztosítja. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a pénzügyi bizottság javaslatának elfogadására 
szavaz, jelezze. 
 
Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
454/2010. (XI.25.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy Bernát Lászlót (5300 
Karcag, Duna út 14.) bízza meg műszaki átvevőnek az ETKIKI 
Többcélú Intézmény Móra Ferenc Általános Iskola 
kazáncseréjéhez 20.000 Ft + Áfa összegben. 
 
A fedezetet az erre a célra felvett 3,3 millió Ft felhalmozási célú 
hitelből biztosítja. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
   Szekeres Zsuzsanna közg. ir. vez. 

 
9./ Egyebek 
 

25./ Kóbor kutyák problémájára fedezet biztosítás 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
A probléma mindenki előtt ismert, a bizottsági ülésen talán 1 órán át tárgyalták. 
 
Antal László biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a településen 
található kóbor kutyák problémájának megoldására 300 000 Ft-ot különítsen el a Granárium 
épületének eladásával összefüggésben az Áfára betervezett (1 800 000 Ft) összegből. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Javasolja, hatalmazzák fel a polgármestert, hogy a legcélravezetőbb intézkedésre használja 
fel. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a pénzügyi bizottság kiegészített javaslatával egyet 
ért, jelezze. 
 
Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
455/2010. (XI.25.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a településen található 
kóbor kutyák problémájának megoldására 300.000 Ft-ot 
elkülönít a Granárium épületének eladásával összefüggésben az 
Áfára betervezett 1.800.000 Ft-os összegből. 
 
Felhatalmazza a polgármestert, hogy a 300.000 Ft-ot a 
legcélravezetőbb intézkedésre használja fel. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

  Szekeres Zsuzsanna köz. ir. vez. 
 

9./ Egyebek 
 

26./ Idősek karácsonyára anyagi támogatásról döntés 
 
Antal László biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az Idősek 
Karácsonya kezdeményezés támogatására 150 000 Ft-ot csoportosítson át a Granárium 
épületének eladásával összefüggésben az Áfára betervezett (1 800 000 Ft) összegből. 
 

Szalai Erika képviselő az ülésre visszajött. 
9 fő képviselő van jelen. 

 
Kovács Sándorné biz. eln.: 
Szociális, Egészségügyi és Gyermekvédelmi Bizottság   3 igen szavazattal   úgy  határozott, 
hogy  az „Idősek  karácsonya”  rendezvényéhez   a „rendkívüli gyermekvédelmi támogatás”  
segélykeret terhére  200.000.- Ft.-al járul hozzá.  
A szociális bizottság 5 éve segít, a művelődési ház szervezi.  A bizottság úgy kapcsolódik ide, 
hogy a 65 év felettiek nevét bekérték az anyakönyvvezetőtől és minden évben más 400 
embert próbálnak meghívni, népszerű rendezvény lett, 3 éve a bizottság ötlete volt, hogy az 
egyedül élő idős beteg embereknek csomagot készítsen a bizottság. A 100-150 ezer Ft-ot erre 
a célra minden évben kispórolják, megvásárolják a csomagokat és elviszik, az idősek nagy 
örömére. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
A rendezvény fedezete eredetileg 0 Ft. volt. Ő is ígéretet tett, hogy összeszed még 100.000 Ft-
ot, így meg lesz a keret, amely tavaly a rendelkezésre állt. Aki felajánlással kíván élni, 
megteheti, köszönettel fogadják. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
A Rendkívüli gyermekvédelmi támogatás kapcsolata mit jelent, ebből spórolják meg? 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2010. NOVEMBER 25. NAPJÁN TARTOTT NYILVÁNOS ÜLÉSÉRŐL 

Oldal: 41 / 47 
 

Dr. Pető István hatósági ir. vez.: 
Így van, 2 szociális keret működik, a rendkívüli gyermekvédelmi támogatás és az átmeneti 
segély, az év utolsó hónapjaiban összemosódik a 2 keret, a köztemetést is ebből tudják 
megoldani, mivel ebben több van, most ebből lett nevesítve. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Csak nem szeretné, ha szó érné a ház elejét, hogy a gyerekektől vesznek el. 
 
Dr. Pető István hatósági ir. vez.: 
Az átmeneti nem a gyerekesek segítéséről szól és van amikor abban a keretben marad több. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Ha szabályos, egy szava sincs. 
 
Kovács Sándorné képviselő: 
1.350.000 Ft-1.350.000 Ft a két keret összege, van hatásköre a bizottságnak ezt a kettőt 
összemosni. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Túl van tárgyalva. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a pénzügyi bizottság javaslatával egyet ért, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
456/2010. (XI.25.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy az Idősek Karácsonya 
kezdeményezés támogatására 150.000 Ft átcsoportosításához 
hozzájárul a Granárium épületének eladásával összefüggésben 
az Áfára betervezett 1.800.000 Ft összegből. 
 
Határidő: 2010. december 18. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

  Szekeres Zsuzsanna közg. ir. vez. 
 
9./ Egyebek 
 

27./ Tevékeny Szeretet Közössége kérelme bérleti díj elengedésére 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
December 11-én a Művelődési Házban idősek karácsony rendezvényt szerveznek. Van olyan 
jó az együttműködés, hogy annak érdekében, hogy minél több embert meg tudjanak hívni, aki 
az egyikre meg van hívva, az a másikra nem kerül meghívásra, így minél többen tudnak részt 
venni. Kérik a Művelődési Ház ingyenes átengedését és azt, hogy előző nap bekapcsolhassák 
a fűtést, kérik továbbá a tanyagondoki buszt erre a napra sofőrrel. Ez teljesen támogatható 
kérés szerinte, sok jót tettek a településen. 
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Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Éles Mariannal tegnap egyeztetett, hogy mennyi időintervallumról van szó, mert annyi bérleti 
díj elengedéséről kell a testületnek határozni, ezért a 7 órától 19 óráig tartó időintervallum 
szorzata szerepel a határozati javaslatban. 
 
Antal László biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy támogassa a 
Tevékeny Szeretet Közössége bérleti díj elengedésére benyújtott kérelmét azzal a feltétellel, 
hogy a rendezvény nem december 18-án kerül megtartásra.  
A kedvezmény mértéke: 2645 Ft x 12 óra = 31 740 Ft 
A Képviselő-testület eltekint a bérleti díj megfizetésétől. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a pénzügyi bizottság javaslatával egyet ért, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
457/2010. (XI.25.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy támogatja a Tevékeny 
Szeretet Közössége bérleti díj elengedésére benyújtott kérelmét. 
 
A kedvezmény mértéke: 2.645 Ft x 12 óra = 31.740 Ft 
 
A Képviselő-testület eltekint a bérleti díj megfizetésétől a 2010. 
december 11-én tartandó karácsonyi program tekintetében az 
ETKIKI Többcélú Intézmény Művelődési Ház nagytermére 
vonatkozóan. 
 
Határidő: 2010. december 11. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

  Szekeres Zsuzsanna közg. ir. vez. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Több okból nem lett volna szerencsés a korábban körvonalazódott időpont, az egyik oka a 
tanyabusz, ők is igénybe kívánják venni, bár kérelmet nem adtak be. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Az önkormányzat intézményének nem is kell. 
 
9./ Egyebek 
 

28./ Cigány kisebbségi Önkormányzat részére bérleti díj elengedése 
 
Antal László biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy támogassa a 
Cigány Kisebbségi Önkormányzat részére az ETKIKI Többcélú Intézmény Tárkányi Béla 
Könyvtár és Művelődési ház Kistermének ingyenes használatát a CKÖ működéséig.  
A Képviselő-testület eltekint a bérleti díj megfizetésétől. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester: 
A rezsit fizetik. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a pénzügyi bizottság javaslatával egyet ért, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
458/2010. (XI.25.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy támogatja a Cigány 
Kisebbségi Önkormányzat részére az ETKIKI Többcélú 
Intézmény Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési ház 
Kistermének ingyenes használatát a Cigány Kisebbségi 
Önkormányzat működéséig.  
 
A Képviselő-testület eltekint a bérleti díj megfizetésétől, azzal, 
hogy a rezsi költséget a Cigány Kisebbségi Önkormányzat fizeti. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

  Szekeres Zsuzsanna közg. ir. vez. 
  Hajduné Holló Katalin ETKIKI igazgatója 
  Serbán György CKÖ elnöke 

 
9./ Egyebek 
 

29./ Szatmári Zoltán, Ságvári út 26. sz. alatti kiskorú lakos támogatása 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Egy 8 éves kisfiú tüdő átültetésre vár, csak Bécsben tudják elvégezni, nagyon rá vannak 
szorulva a segítségre, ha egy mód van rá, segíteni kell. 
 
Antal László biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy ajánljon fel 
80 000 Ft támogatást Szatmári Zoltán kiskorú gyógykezelésre Szatmári Józsefné (4069 
Egyek, Ságvári u. 26.) részére. 
A fedezetet a polgármester végkielégítésére kötött biztosítási összegből megmaradt 80.000 Ft 
biztosítja. 
 
Kovács Sándorné képviselő: 
A szociális bizottság ülésén még nem volt a kérelemről tudomásuk, de egy rendkívüli ülés 
keretében úgy döntött a bizottság, hogy 20.000 Ft-t támogatást biztosít a szociális keret 
terhére. 
 
Vigh József képviselő: 
Hátha nagyobb nyilvánosságot kap az ügy és többen támogatják, nagyon köszöni a 2 bizottság 
áldozat hozatalát, nem gondolta, hogy lehet ebből valami. 
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Hajduné Holló Katalin képviselő: 
A pénzügyi bizottság tárgyalta a Magyar Daganatos, Leukémiás Gyermekekért Alapítvány 
támogatás kérését, melyet elutasított a testület, de kéri a válaszlevélbe foglalják bele, hogy a 
településen élő beteg gyerek támogatását választotta a testület. Magántanuló a kisfiú a 
betegsége miatt, köszöni intézményvezetőként is a támogatását. 
 
Vigh József képviselő: 
Milyen formában jut el a támogatás? 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Ezt lebonyolítják, pénzbeli támogatás lesz. 
 
Vigh József képviselő: 
Eddig helyből 1 felajánlás érkezett Pausz Endrénétől tárgyi formában, egy 6000 Ft-os óriás 
koffert ajánlott fel az utazáshoz, Tiszafüredről is vannak már felajánlások. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Most a nagymama adta be a kérelmet, de a határozat majd az édesanya nevére szól, mert ő a 
törvényes képviselő, megjelölve, hogy a gyermek gyógyítására.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a pénzügyi bizottság javaslatával egyet ért, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
459/2010. (XI.25.) sz. határozata: 
 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy 80.000 Ft támogatást 
biztosít Szatmári Zoltán (szül: Debrecen, 2002.01.01., an: 
Göndör Ágnes) kiskorú gyógykezelésre Szatmári Józsefné 
(törvényes képviselő) (4069 Egyek, Ságvári u. 26.) részére. 
 
A fedezetet a polgármester végkielégítésére kötött biztosítási 
összegből megmaradt 80.000 Ft biztosítja. 
 
Határidő: 2010. december 15. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

       Szekeres Zsuzsanna közg. ir. vez. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Kívánja, hogy minél előbb épüljön fel a kisfiú, kéri a település lakosait, aki megteheti, 
segítsen. 
 
Vigh József képviselő: 
Szeretett volna itt lenni nagymama, de az egészségi állapota miatt nem tudott eljönni. 
 
9./ Egyebek 
 

30./ Fásításra fedezet biztosítás a környezetvédelmi alapból 
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Dr. Miluczky Attila polgármester: 
20.000 +áfa összegről van szó. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
A Fenntartható Településfejlesztési és Közbiztonsági Bizottság 5 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a Képviselő-testületnek a fásítási javaslatot. A szükséges pénzösszeget 20.000 Ft. 
+Áfát a Környezetvédelmi alapból el lehet különíteni. Dr. Miluczki Attila Polgármester Urat 
és Zelei József Ügyvezető Igazgató Urat megbízzák a fatelepítési munkák irányításával.  
 
Vigh József képviselő: 
Szintén olyan dolog, amelyről nem gondolta senki, hogy megvalósítható. Faiskola 
létrehozásáról van szó, facsemetéket hoznak, amiből jövőre 2 méteres fa lesz. A szilfa egy 
keményfa és nagyon gyorsan nő, igénytelen. Minél előbb kezdjék el a hely előkészítését az 
iskolai gyakorlókert helyén, hogy a hely fogadó képes legyen. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a településfejlesztési bizottság javaslatával egyet 
ért, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
460/2010. (XI.25.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy fásításra 20.000 Ft. 
+Áfa összeget különít el a környezetvédelmi alap terhére. 
 
Felhatalmazza Vigh József képviselőt a facsemeték 
beszerzésére. 
 
Megbízza Dr. Miluczky Attila Polgármestert és Zelei Józsefet, a 
Szöghatár Kft. Ügyvezető Igazgatóját a fatelepítési munkák 
irányításával. 

 
Határidő: 2010. december 15. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármestert 

  Zelei József a Szöghatár Kft. Ügyv. Ig. 
  Vigh József képviselő 
 

9./ Egyebek 
 

31./ Ügyrendi bizottság jelentése a vagyonnyilatkozatokról 
 
Vigh József biz. eln.: 
Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal megállapította, hogy mind a polgármester, mind a 8 fő 
képviselő, mind a 7 fő nem képviselő bizottsági tag a helyi önkormányzati képviselő 
jogállásának egyes kérdéseiről szóló 2000. évi XCVI. törvényben foglalt előírásnak eleget 
téve leadta vagyonnyilatkozatát.  
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9./ Egyebek 
 

32./ Közbiztonsági egyeztető fórumba tag delegálása 
 
Holló János alpolgármester: 
A Rendőrőrs parancsnok által rajta keresztül jött a felkérés, havi 1 alkalommal az 
intézményvezetők részvételével szervezik a fórumot, ez egy ötletbörze, hogy lehet javítani a 
közbiztonságon. Az önkormányzat intézményeiből nincs delegált, hanem képviselő képviseli. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Ki vállalná? 
 
Kovács Sándorné képviselő: 
Elvállalja a tagságot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Felkéri Antal Attilát és Szalai Erikát, amennyiben idejük engedi, kísérjék el Kovácsnét. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a fenti javaslattal egyet ért, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
461/2010. (XI.25.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a közbiztonsági 
egyeztető fórumba tagként Kovács Sándorné képviselőt 
delegálja. 
 
Amennyiben idejük engedi Szalai Erika képviselő és Antal 
Attila bizottsági tag szintén részt vehet a tanácskozáson. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Kovács Sándorné képviselő 

  Szalai Erika képviselő 
  Antal Attila biz. tag 

 
Kovács Sándorné képviselő: 
Az orvosi rendelő visszaköltözött a régi helyére, a Kft. segített nekik ebben, szeretné 
megköszönni a munkájukat, bármit kértek, mindenben a segítségükre voltak. 
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Mivel több napirend nem volt a polgármester megköszönte a megjelenést és az ülést bezárta. 
 

K. m. f. 
 
 
 
 
________________________             ________________________ 
       Dr. Miluczky Attila         Csepreginé Kocsis Nóra 
             Polgármester                                Jegyző 
 
 
 
 
 
________________________             ________________________ 
             Vitéz Zsolt                                 Antal László 
      Jegyzőkönyv hitelesítő                  Jegyzőkönyv hitelesítő
    
 
 
 
 

_______________________ 
Marekné Szanku Gabriella 

Jegyzőkönyvvezető 


